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 ۶۰ پرونده
مفاسد اقتصادی 

در قزوین تشکیل 
شده است

 دولت در 
اطلاع رسانی 

موفق نبوده است

کاهش 31 
درصدی زندانیان 

استان قزوین

محمد قاس��می، دادس��تان قزوین گفت: پرونده های مالی و 
اقتصادی س��نگین و پیچیده است و گاهی برخی از خلاءهای 
قانونی استفاده می کنند تا از مجازات فرارکنند اما رسالت ما 
امانتداری است و تا مدارک قانونی تکمیل نشود برای مدیری 

پرونده تشکیل نمی دهیم و آن را رسانه ای نمی کنیم...

سید حسین بی نیازمدیر کل جدید روابط عمومی استانداری 
درمراس��م معارفه خود گف��ت: با ارتباط مؤثر با رس��انه های 
دلس��وز و تقوی��ت ارتباط با روابط عمومی ه��ا می توان ضمن 
اعتمادس��ازی از گسس��ت جامعه جلوگیری کرد. وی افزود: 

استفاده ۷۴ میلیون نفراز اینترنت...

حجت الاس��لام قدرت��ی مدیر کل دادگس��تری درباره کاهش 
زندانیان اس��تان گفت: درسال ۹۶ تعداد زندانیان استان حدود 
۴۱۰۰ نفر بود که با عفومقاوم رهبری، کمک خیرین، حمایت 
مالی دس��تگاه قضا و آزادی بس��یاری از محکومان جرایم مالی 

غیرعمد این تعداد درحال حاضر به ۲۸۴۱ نفر ...

صفحه2

ویترین

ضربات پدر، جان دختر معتاد را گرفت
بنده هیچ وقت لهجه  قزوینی را به سخره نخواهم گرفت �
بی احتیاطی، جان مسافر اردبیلی را در قزوین گرفت  �
سامانه سیار »اهدای خون « دراستان قزوین راه اندازی می شود �

صفحه3 صفحه2 صفحه3 

صفحه3

مدیرکل حفاظت
 محیط زیست استان قزوین: 

مسئولین وزارت راه  به 
دنبال رفع ایرادات پروژه 
قزوین - کلاچای هستند

صفحه 4-5

نمایندگان دروغگو
باید محاکمه شـوند 

افراد قدرت طلب که 40 سال درمسند قدرت هستند 
برای مردم استان چکارکرده اند؟

دکترلطف الله سیاهکلی  درمراسم ارتحال امام خمینی )ره( در خیارج بویین زهرا: 

مهندس حامد کبودوند درگفتگو با نسیم قزوین:

بنای ما این است که 
درانتخابات آینده مجلس 
نقش آفرین باشیم

م�ا روی آدم ه�ا نمی بندی�م، روی اصول  �
وآرمان ها می بندیم

من کجا گفتم در انتخابات مجلس شرکت  �
نمی کنم؟

مگر مردم استان قزوین نماینده هم دارند؟ �
من افتخارمی کنم درجوانی مدال خادمی  �

اهل بیت به گردنم انداخته شده است 
برخی آینده ش�هرقزوین را ب�رای گذران  �

دوره خودشان فروخته اند

احتراما » بدینوس��یله به مصداق حدیث ش��ریف » من لم یش��کر المخلوق لم 
یشکر الخالق « ازحسن رفتار متدینّانه حضرتعالی و پرسنل خادم آن مجموعه 
درامر تکریم ارباب رجوع  ش��عبه تحت مدیریت ش��ما کمال تشکروقدردانی را 
داشته وتوفیقات آن مجموعه را درتمامی مراحل خدمتگزاری به مردم، خاضعانه 

ازخداوند بزرگ خواهانیم.

صاحبان محترم مشاغل  ) اشخاص حقیقی( 
مهلت ارائه الکترونیکی اظهار نامه و پرداخت مالیات از طریق سـامانه
 www.tax.gov.ir  حداکثر تا پایان خردادماه سـال جاری می باشد.

35019-021 س�تاد خبری دفتر مرکزی حراس�ت         روابط عمومی س�ازمان امور مالیاتی کشور
1526 مرکز ارتباط مردمی 

جمعی از معتمدین، کسبه، اصناف و بازاریان شهرستان آبیک

جناب آقای حاج علی صباغ زیارانی
مدیریت محترم بانک سپه شعبه مرکزی آبیک
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محمد قاس��می درجم��ع خبرنگاران 
رس��انه ه��ای گروه��ی اس��تان ک��ه 
برگزارش��د  دادگس��تری  س��الن  در 
اظهارداشت: مطالبه عمومی درحوزه 
مبارزه با مفاس��د اقتصادی با ش��یوه 
برخورد قضایی متفاوت است و چون 
پرونده های مالی ازپیچیدگی  خاصی 
برخورداراس��ت ، رویک��رد م��ا دقت 
دررعایت قانون اس��ت تا حقی ضایع 

نشود.
قاس��می تصریح کرد: به هرمیزان که 
بتوانیم دخالت اف��راد را درپرونده ها 
کاهش دهیم امکان خطا و تخلف کم 
می ش��ود لذا باید نظارت سیس��تمی 
حاکم شود تا با اعتماد سازی و شفاف 
سازی مسیررسیدگی به پرونده ها با 

سرعت بیشتری صورت گیرد.
وی بیان ک��رد: اس��تفاده از ظرفیت 
مردمی و رس��انه ه��ای عمومی مهم 
است و سیاس��ت دادسرا این است تا 
پرون��ده ها به صورت حقوقی ش��کل 
بگیرد ودرابتدای امرازنهادهای ذیربط 
اس��تفاده ش��ود و کارشناس��ان رصد 

کنند تا زودتر به نتیجه برسد.
دادس��تان قزوین گفت: پرونده های 
مالی و اقتصادی س��نگین و پیچیده 
اس��ت و گاه��ی برخ��ی از خلاءهای 
قانونی استفاده می کنند تا از مجازات 
فرارکنند اما رس��الت م��ا امانتداری 
است و تا مدارک قانونی تکمیل نشود 

برای مدی��ری پرونده تش��کیل نمی 
دهیم و آن را رسانه ای نمی کنیم.

پرونده شهرداری آوج در  �
مرحله نهایی است

دادستان در مورد تخلف درشهرداری 
آوج ه��م بیان کرد: ش��هرداری ها به 
دلیل گردش مال��ی بالا همواره رصد 
می ش��وند و اگر تخلف مالی و اداری 
درسیس��تم آنها دیده شود به دادسرا 
گزارش خواهد ش��د که ای��ن پرونده 
سال گذشته تشکیل شده وهم اینک 

مراحل نهایی بررسی را می گذارند.

رفت�ن  � کن�ار  و  اس�تعفا 
مدیران نافی پیگیری تخلف 

آنها نیست
دادستان گفت: دادگستری و دادسرا 
محل عدالت اس��ت و اینکه اگرکسی 
اس��تعفا کرد نافی رسیدگی به تخلف 
اونیس��ت و اگر تخلفی صورت بگیرد 

قان��ون بای��د مدی��ررا برکنارکن��د و 
مدیرمربوطه چه در رأس کار باشد یا 
تعلیق شود برای ما اهمیت ندارد و ما 

روال قانونی را طی می کنیم.

  تح�ت تأثی�ر رس�انه ها  �
نیستم

وی گفت: سالهاس��ت دردستگاه قضا 
خدم��ت می کنم و تازه کار نیس��تم، 
تحت تأثیر رس��انه ه��ا نیزقرارندارم، 

هرگ��ز ش��تاب زده و سیاس��ی عمل 
نخواه��م ک��رد و ب��ه س��وگند خود 
وف��ادارم و ت��لاش می کن��م همواره 
قان��ون  و  خواه��ی  درمس��یرعدالت 

حرکت کنم.
حجت الاسلام قدرتی :

آبروی افراد درانتشارخبر  �
باید مورد توجه قرار گیرد

حجت الاس��لام ن��ورالله قدرتی مدیر 
کل دادگستری استان قزوین  دراین 

نشست اظهارداشت: درانتشار خبرها 
آب��روی اف��راد مهم اس��ت و باید آن 
را صیان��ت کنیم ت��ا مطالب منطبق 
ب��ا قانون باش��د ک��ه در این راس��تا 
آش��نایی با مقررات کیفری و حقوقی 
و طبق��ه بن��دی محرمان��ه و س��ری 
مطالب ضروری اس��ت ت��ا حرفه ای 
عمل کنید، دردس��تگاه قضایی خط 
قرمز اطلاع رس��انی ما فقط مصلحت 
کش��ورومرزهای اخلاقی اس��ت و از 
خبرن��گاران انتظار داری��م این مرز را 

بشدن رعایت کنند. 

درص�دی  �  31 کاه�ش 
زندانیان استان قزوین

قدرتی درباره کاهش زندانیان استان 
گف��ت: درس��ال ۹۶ تع��داد زندانیان 
اس��تان حدود ۴۱۰۰ نفر ب��ود که با 
عفومق��اوم رهبری، کم��ک خیرین، 
حمای��ت مالی دس��تگاه قضا و آزادی 
بس��یاری از محکوم��ان جرایم مالی 
غیرعمد این تع��داد درحال حاضر به 

۲۸۴۱ نفر کاهش یافته است. دراین 
دوس��ال ش��اهد کاهش ۳۱ درصدی 

تعداد زندانیان بودیم.

ورودی پرون�ده ها از 254  �
هزار فقره فراتر رفت

وی بیان کرد: درس��ال گذشته ۲۵۴ 
هزار و ۲۰۵ پرونده دردستگاه قضایی 
ورودی داش��تیم ک��ه ش��امل بخش 
کیف��ری و حقوقی در دادگس��تری، 
دادس��را و ش��وراهای ح��ل اختلاف 
ب��ود که ۱۴۷ هزارفق��ره آن دربخش 
کیف��ری و ۶۵ ه��زار و ۷۱۹ فقره در 

حوزه شوراها بود.
وی گف��ت: بی��ش از دوهزارعن��وان 
مجرمانه داریم ک��ه حدود ۱۱۸ هزار 
و ۵۴۶ فقره آن با ۲۹ عنوان و حدود 
۵۰ درصد پرونده ه��ا با هفت عنوان 
س��رقت، توهین به اشخاص، ضرب و 
جرح عمدی، تهدی��د، تخریب اموال 
مردم و مسائلی در خصوص سوانح و 

رانندگی است.
قدرتی اضافه کرد: بیش از ۱۱ درصد 
پرونده های ورودی دس��تگاه قضایی 
با ۱۵ ه��زار و ۵۹۹ فق��ره مربوط به 
س��رقت، ۱۰ درصد مربوط به توهین 
به اش��خاص با ۱۴ هزار و ۳۳۸ فقره 
و ۹ درص��د مربوط ب��ه ضرب و جرح 
عمدی با ۱۳ هزار و ۵۸۶ فقره است.

سیاسی

دولت دراطلاع رسانی موفق نبوده است
س��ید حس��ین بی نیازمدیر کل جدید روابط عمومی اس��تانداری درمراس��م 
معارفه خود گفت: با ارتباط مؤثر با رسانه های دلسوز و تقویت ارتباط با روابط 

عمومی ها می توان ضمن اعتمادسازی از گسست جامعه جلوگیری کرد 
وی افزود: استفاده ۷۴ میلیون نفراز اینترنت نشان می دهد کار روابط عمومی 
ها س��خت اس��ت و باید بتوانیم دراین فضای رقابتی مشکلات خود را برطرف 

کنیم
بی نیاز گفت: کس��انی که دررس��انه ها هستند دربیان خدمات نظام می توانند 
به ما کمک کنند زیرا صاحب نظران بر این باورند که دولت دراطلاع رس��انی 
موفق نبوده و امروز این سوال مطرح است که چرا بین مردم و مدیران شکاف 

ایجاد ش��ده؟ وآیا زمان آن نرس��یده طرحی نو دراندازیم و با ایده های نوازظرفیت های رس��انه ها استفاده کنیم و این 
خلأ را جبران کنیم

بی نیازپیش ازاین مسئولیت روابط عمومی اداره کل آموزش و پرورش استان قزوین را برعهده داشت.

فرمانداری آوج به یک ترمینال سیاسی
تبدیل شود

نصرت الله علیرضایی فرماندارشهرس��تان آوج درمراسم معارفه خود، گفت: 
انقلاب اسلامی که با رهبری بنیان گذار انقلاب و پشتیبانی مردم پیروزشد 

بقای آن نیزدرگرو خدمت صادقانه، بدون ریا و تظاهربه مردم است.
وی افزود: باید خدمت به مردم مبتنی بر پاس��خگویی و ش��فافیت باش��د و 
فضایی فراهم آید که مردم بتوانند منتقد وناظر برمسئولان باشند و درفضایی 
توام با امنیت حرف و دردها، دغدغه ها و مس��ایل خود را بدون لکنت زبان 

مطرح کند.
علیرضایی با بیان اینکه ایجاد احس��اس امنیت و آرامش درشهرس��تان یک 

اولویت است، افزود: امیدوارم با فراهم سازی این فضا همه افراد بدون سلایق سیاسی، حرف خود را زده و فرمانداری به 
یک ترمینال سیاسی، امنیتی و اجتماعی نه خیابان یک طرفه تبدیل شود.

وی گفت: البته ما مجری سیاست های دولت تدبیروامید هستیم که مبتنی برتوسعه متوازن، مشارکت مردم و استفاده 
از ظرفیت همه سلایق است.

چهره های هفته

فضاهای هنری درایجاد تعاملات بالای اجتماعی دربین هنرمندان وجامعه و ایجاد 
امکان مناس��ب جهت ارائه آثار هنری توسط هنرمند و بهرمند شدن ازآثار هنری 
توس��ط مخاطب اهمیت بس��یاری دارد به همین منظور کاف��ه گالری هنرمندان 
درنظردارد درحوزه اقتصاد هنر فعالیت نماید این فعالیت اقتصادی با هدف پویایی 
ونشاط درعرصه هنربه ویژه هنرهای تجسمی خواهد بود تا که انشالله چرخ اقتصادی 

هنر بهترو بیشتر از پیش در راستای حمایت از هنر و هنرمند بچرخد .
با توجه به اینکه استان قزوین بخصوص در دودهه گذشته هنرمندان جوان  بسیاری 
را تحویل هنر کش��ورداده است هم اکنون هم هنرمندان ارزشمند در سطح ملی 
دراستان دارد بنابراین نیازهست زیرساخت های مناسب برای اهالی هنردیده شود، 
اما ازآنجایی که امروزه دستگاههای دولتی و متولی درعرصه فرهنگ وهنر ازکمبود 
بودجه حرف می زنند دیگراینکه عدم مدیریت صحیح در بسیاری ازعرصه ها ازدولت 
حاضرمی بینیم حوزه فرهنگ وهنرهم شامل این مدیریت غلط می باشد بنابراین 
نیازاست که جوانان در گام دوم انقلاب خود آتش به اختیار عمل نموده ودست به 

کارشوند، تاسیس کافه گالری هنرمندان در این راستا صورت گرفت .
امروزه با یک جس��تجوی ساده درفضای مجازی متوجه می شویم که در بسیاری 
از استانها کافه گالری های متعددی تاسیس شده حتی درشهرهای بسیارکوچک 
هم شاهد آن هستیم ، متاسفانه درشهر قزوین وجود نداشت که به همت تعدادی 

هنرمند جوان وکاملا خصوصی و بدونه حمایت هیچ دس��تگاه دولتی این امرمهم 
محقق شد وهم اکنون کافه گالری هنرمندان با یک فضای استاندارد، آرام و دلنشین 
در خدمت جامعه هنری استان قزوین می باشد و البته دراین مسیربیشتر ازهرچیز 
نیازمند به حمایت خود هنرمندان عزیز می باشیم تا بتوانیم با انگیزه بیشتر قدم 
دراین راه پرُ فرازُ نشَیب بگذاریم، البته خود آگاهیم که راه طولانی بسیار سختی را 

درپیش داریم اما امید به آینده وعشق به هنر کاررا برای ما راحت ترخواهد کرد .
مجموعه کافه گالری هنرمندان دردو بخش فعالیت دارد .

بخش اول: گالری  �
برآنیم تا دراین بخش با برگزاری نمایش��گاههای مختلف هنریِ مرتبط با رش��ته 
هنرهای تصویری و تجس��می و نیز ایجاد فضایی برای خرید وفروش آثار مذکور، 

گامی موثر در مسیررونق اقتصاد هنر برداریم

از مهمترین فعالیتهای این بخش میتوان به موارد ذیل  �
اشاره کرد:

۱_ تلاش برای ارتقاء آشنایی مردم با آثار هنرهای تجسمی 
۲_ اشاعه مفاهیم هنر ناب و حرفه ای

۳_فراهم آوردن زمینه های رش��د و اعتلای هنرهای تجس��می از طریق معرفی 
هنرمندان و ارائه آثار آنها در گالری

۴_عرضه و فروش آثار هنری ارزشمند 
۵_ ترویج فرهنگ خرید و فروش آثار هنری

۶_ اقدام به انجام مبادلات بین المللی آثار هنری در چهار چوب قوانین و مقررات 
جمهوری اسلامی

بخش دوم: کافه هنرمندان �
هدف ما در این بخش که میعادگاه برپایی محافل هنری و دوستانه خواهد بود بر این 
است تا با برگزاری برنامه های متنوع فرهنگی و هنری در شاخه های مختلف هنری 
همچون شعر و ترانه، سینما و تئاتر، هنرهای تجسمی و... و نیز برگزاری نشستهای 
تخصصی و جلس��اتی مبنی بر رونمایی از کتاب مولفین در کنار برپایی جش��ن و 
یادمانه از اساتید و پیشکسوتان عرصه هنر، فضایی آموزنده و موثر در راستای اعتلای 

فرهنگ و هنر ایجاد نماییم
براین اساس مهمترین فعالیتهای این بخش را میتوان درموارد ذیل برشمرد:

- برگزاری شب شعر 
- برگزاری مراسم جشن امضا و رونمایی از کتاب

- پخش فیلم و برگزاری جلسات نقد و بررسی
- اجرای کنسرتهای خصوصی

- برگزاری نشستهای تخصصی و کارگاههای مختلف در همه ی زمینه های هنری
- تجلیل از هنرمندان پیشکس��وت و برگزاری مراسم جشن تولد برای هنرمندان 

شاخص

حسن پس��ندیده مدیرکل حفاظت محیط زیست اس��تان قزوین؛ درنشست 
خبری که به مناس��بت هفته محیط زیس��ت برگزارش��د، اظهارداشت: یکی 
ازالزامات دراجرای پروژه های ملی و س��اخت جاده داش��تن مطالعات زیست 
محیطی است که این مسیر فقط در محدوده استان قزوین موافقت های اولیه 

را داشته اما کافی نیست.
وی افزود: داشتن مطالعات زیست محیطی برای مجموعه مسیردراستان های 
قزوین و گیلان الزامی اس��ت که این موضوع رعایت نشده و فقط درمحدوده 
اس��تان قزوین ازنظر محیط زیست بیش از ۱۷ اشکال اساسی وجود دارد که 

باید برطرف شود.
مدی��رکل محیط زیس��ت اس��تان قزوی��ن گف��ت: مقررش��ده اگراصلاحات 

مس��یرصورت نگیرد و مجوز س��ازمان محیط زیس��ت صادر نش��ود ادامه کار 
متوقف شود که این کار صورت گرفته است.ساخت این مسیردرکیلومتر ۴ تا 
۹ از باراحین تا دوراهی میزوج مشکلی ندارد و یک پل ساخته خواهد شد و 

یک مسیر در دو لاین اجرا شده است.
پسندیده در مورد ساخت جاده قزوین، الموت به تنکابن هم اظهارداشت: این 
مس��یر تا کیلومتر ۶۰ اجرا ش��ده و پس از آن تا کیلومتر ۹۰ محدودیت های 
ویژه داریم از جمله تهدید رانش زمین و مسیر عبور وحوش منطقه به دلیل 
وجود زیس��تگاه حیات وحش از موانع ادامه کار است که امیدواریم مشکلات 

زیست محیطی آن برطرف شود.
انتقال پسماند نیروگاهی دپوشده  از قزوین به آلمان  �

پسندیده درادامه درخصوص انتشارخبری دررسانه ها و فضای مجازی مبنی بر 
انتقال ۱۷ هزار تن پسماند صنعتی از استان های دیگر کشوربه قزوین گفت: یک 

کارخانه بازیافت پسماند صنعتی با دو شعبه درکشور داریم که یک واحد آن در 
قزوین قرار دارد و دفن پسماندها را انجام می دهد که گفته شد این مواد به این 

کارخانه منتقل خواهد شد که این خبر تکذیب می شود.
وی اضافه کرد: ش��عبه بازیافت این کارخانه دراس��تان قزوین مدتی اس��ت که 
تعطیل شده و هیچ موادی نیزبه آن منتقل نشده و درنهایت برای ادامه فعالیت 

آن نیز برنامه زیست محیطی خواسته ایم تا درآینده نیز دچارمشکل نشود.
وی درخصوص انتقال پسماند پتروشیمی ازخوزستان هم گفت: درآذر ماه سال 
گذش��ته با استان خوزستان مکاتبه ش��د تا محموله ای به واحد بازیافت قزوین 

منتقل نشود.
پس��ندیده درمورد انتقال ۳۰۰ تن پسماند نیروگاهی ازمشهد و نکاح هم اظهار 
داش��ت: این پس��ماند برای انتقال به لیا و در نهایت صادرات به کشور آلمان با 
نظر سازمان محیط زیست مجوز لازم را گرفت و دو ماه فرصت دادیم تا تعیین 
تکلیف و صادر شود که در اسفند ماه سال قبل این محموله به خارج صادرشد.

نشست وکارگاه تخصصی کارشناسان عرصه خبردردفاع 
مق��دس ومقاوم��ت » خبرن��گاری جنگ و بح��ران« با 
حضوربی��ژن نوب��اوه درمجتمع فرهنگی هنری ارش��اد 
اس��لامی قزوین به همت سازمان بس��یج رسانه استان 

برگزارشد.
 بیژن نوباوه خبرنگارپیشکسوت صدا و سیمای جمهوری 
اس��لامی دراین نشس��ت اظهار کرد: پس ازآزاد س��ازی 
خرمشهرامام فرمودند: »خرمشهررا خدا آزاد کرد« ومن 
به عینه این موضوع را دیدم، ساعت ۶صبح همان روزما 
وارد شهرخرمشهرش��دیم ودر ش��رایطی که تعداد ما به 

۱۰۰نفرنمی رسید اما ۵هزارعراقی اسیرشده بودند.
نماینده سابق تهران درمجلس بیان کرد: پس ازآزادسازی 
خرمشهرهنوزکس��ی باور نمی کرد که چنین حماسه ای 
رقم خورده اس��ت و ای��ن ارزش ها کمک کرد بارمعنوی 

دفاع مقدس بیش ازحد تصورافزایش یابد.
وی ادام��ه داد: خرمش��هرنه ب��ه عن��وان ی��ک منطقه 
جغرافیایی بلکه به عنوان ی��ک آرمان مطرح بود و فتح 
خرمشهررس��یدن به آرمانی بزرگ بود؛ درفتح خرمشهر 
ما خواستیم و توانستیم، اینکه بحث معنوی خرمشهررا 
مط��رح می کنیم تا باورکنید خدا خرمش��هررا آزاد کرد؛ 

چراکه کسی باورنمی کرد ما وارد خرمشهر شویم.
وی بی��ان ک��رد: »رای��س« دردوره ای گفت��ه ب��ود که 
آمری��کا ۲۸۰میلیون جمعی��ت دارد و بزرگترین ارتش 
جهان و بودجه دفاعی ای برابربا ۱۹۰کش��وردنیا و دارای 
بیشترین نفوذ درس��ازمان های بین المللی است و ایران 
با جمعیت ۸۰ میلیونی با بودجه دفاعی متعارف درحد 
یک کشورکوچک و کمترین نفوذ درسازمان ها، توانسته 
حرفی برای گفتن داشته باشد وما هنوزسهمی برابربا ایران 

درحل معادلات بین المللی ومنطقه ای نداریم.
نوباوه با اش��اره به اینکه ترامپ چهره واقعی امریکاست، 
گفت: امریکا می گفت کسی جز ایران نمی توانست جلوی 
داعش را بگیرد، زیرا آنچه که می توانس��ت درمقابل آنها 

بایستد جنگ نظامی نبود بلکه انگیزه ایرانی بود.
مدیرمسئول نشریه عصرایرانیان با اشاره به افزایش توان 
دفاعی کش��ورگفت: آن چیزی که امریکایی ها می توانند 
درصحنه جنگ نرم بدس��ت آورند آسانترازآن است که 

درصحنه جنگ نظامی بدست می آورند.
وی با تاکید براینکه ایران هیمنه امریکا را شکسته است، 
بیان کرد: امروزایران آرمان و نماد است و شناخت آرمانی 
به ما کمک می کند که درمسیر تحقق اهدافمان حرکت 

کنیم.
خبرنگارپیشکسوت صدا و سیما تصریح کرد: امروز جنگ 
جامعه جهانی با س��بک زندگی ایرانی-اسلامی است و 
حداقل ۲۰۰رسانه بین المللی به زبان فارسی برای تغییر 
ماهیت فک��ری و فرهنگی مردم کش��ورما برنامه تولید 
می کنند؛ چراکه استراتژی اعلام شده آمریکا تغییر نسل 
است و نفوذ مهمترین عامل برای تغییر نسل ها، باورها و 

ابعاد فکری است.
نوباوه عنوان کرد: فقط بی بی سی به عنوان نماد تفکررسانه 
غرب، ۶۵۰خبرنگارمخفی درایران دارد که ۷۰درصد آنها 

درحوزه اجتماعی و سبک زندگی کارمی کنند.
وی بیان کرد: استثماربدترازاستعماراس��ت وامروز مردم 

آگاه شده اند و نمی توان مردم را فریب داد.
مذاکره  � خدعه جدی�د غربی ه�ا، 

مکمل است که تکمیل حلقه است

وی گفت: خدعه جدید غربی ها، مذاکره مکمل است که 
تکمیل حلقه است، دراین ماموریت آمریکا فشاراقتصادی 
وارد کرده و کشوررا تحریم می کند اما زمانیکه به سمت 
تهدید نظامی حرکت کرد تودهنی بزرگی خورده وعقب 

نشینی کرد.
وی اضافه کرد: انگلس��تان دربعُد نفوذ منطقه ای درایران 
و فرانس��ه بعُد قدرت نظامی و موشکی را دنبال می کند، 
چراکه براین باورند با تضعیف این دو شاخه تا حد زیادی 

ما را مغلوب خواهند کرد.
این پیشکسوت رسانه ای با اشاره به اجرای معامله قرن 
درمنطقه ازسوی امریکا تصریح کرد: درآخرین نشستی 
که درامریکا برگزارش��د علنا عنوان ش��د که سران غرب 
به اسرائیل گفتند شما ازفازنظامی علیه فلسطین خارج 
شوید و با تغییر روش و دادن امتیازهای فراوان اقتصادی 
تحت عنوان »معامله قرن« آنها را به س��ازش کشیده تا 

قراردادی مبنی برترک مخاصمه امضا کنند.
نوب��اوه عن��وان کرد: ای��ن معامله قرن صرف��ا مربوط به 
فلسطین نیست؛ چراکه اگرغربی ها بتوانند قضیه فلسطین 
را حل کنند، مطمئن باشید تهاجم اصلی آنها علیه ماست.

وظیفه اصحاب رسانه تزریق اعتماد به نفس و باور«ما می 
توانیم« است

مدیرمسئول نشریه عصرایرانیان درپایان گفت: ملت ما 
پیروزخواهد ش��د وهمه نشانه ها حاکی ازآن است که ما 
پیروزهستیم و وظیفه ما اصحاب رسانه تزریق اعتماد به 
نفس و نهادینه کردن جمله »ما  می توانیم« دربین آحاد 
جامعه اس��ت و دراین مسیرانتقادها هم باید پایه علمی 

داشته باشد.

امیرعلی رضایی دادستان قزوین:سخن هفته

۶0 پرونده مفاسد اقتصادی در قزوین تشکیل شده است
حجت الاسلام قدرتی :

کاهش 31 درصدی زندانیان استان قزوین

کافه گالری هنرمندان گامی جدی در حوزه اقتصاد هنر 

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان قزوین

مسئولین وزارت راه به دنبال رفع ایرادات پروژه قزوین - کلاچای هستند

بیژن نوباوه درنشست تخصصی خبرنگاری جنگ و بحران مطرح کرد :

۲00رسانه بین المللی به زبان فارسی برای تغییرماهیت فکری وفرهنگی
 مردم کشورما برنامه تولید می کنند

محمد اسدی

بودجه های 
کثیف در 

تله های انتخاباتی! 

ش��اهد  هفت��ه،  درای��ن 
کانال  دربرخی  انتشارخبری 

های تلگرامی اس��تان قزوین با عنوان» دمیدن روح 
تازه به پروژه سد بالاخانلو« با اختصاص ۷۰ میلیارد 

تومان اعتباربرای این طرح بودیم.!!
دراین خبرک��ه به همراه تصویرنیزبود، تصویرحجت 
الاسلام علیخانی درکنار حاجی محمدی، مشاورعالی 
نوبخت رییس سازمان برنامه وبودجه کشور، رحمانی 
فرمانداربویین زهرا وبرخی مسئولین محلی قرارداشت 

که برای بازدید ازپروژه سد بالاخانلو منتشرشده بود.
تا اینجای کارهیچ اش��کالی متوجه بازدید کنندگان 
این پروژه نیست، اما بلا فاصله بعد ازانتشاراین خبر، 
هفته نامه تابان قزوین که ارگان رسمی اصلاح طلبان 
اس��ت با چاپ ۸ تصویرازکاندیدای احتمالی مجلس 
عملا ازسه کاندیدای شاخص خود، یعنی علیخانی ، 

حاج محمدی و خانم زرآبادی رونمایی کرد. 
اما سئوال اساسی اینجاست؛ که سد بالاخانلودردولت 
دهم دکتراحمدی نژاد کلنگ زنی وعملیات اجرایی 
آن آغازشد ودرهمان دولت نیزاقدامات خوبی صورت 
گرفت، چرا امروزبعد از۶ س��ال ک��ه ازروی کارآمدن 
دول��ت تدبیروامید می گذرد باید مورد لطف وتوجه 
جناب حاج محمدی مشاورعالی نوبخت وکاندیدای 

احتمالی مجلس قراربگیرد.
تف��اوت جمهوری اس��لامی ایران ب��ا جوامع لیبرال 
دموکراس��ی دراین اس��ت که درنظام مردم سالاری 
دینی طبق قانون اساسی باید انتخابات با اختیاروبدون 
دخالت پول وتطمیع افراد صورت گیرد اما درجوامع 
لیبرال دموکراسی ممکن است که براساس شانتاژهای 

تبلیغاتی و فریب نیزصورت بگیرد. 
دریک مناظره ای که درصدا وسیما پخش شد، یک 
نماینده مجلس درپاس��خ به سئوال یک کارشناس 
که میزان حقوق نمایندگان مجلس را س��ئوال کرد، 
گفت؛ حق��وق دریافتی نمایندگان ۷ میلیون تومان 
درماه اس��ت، با محاسبه دوره نمایندگی مجلس که 
۴۸ ماه اس��ت واگرگفتاراین نماینده صادق باشد که 
نیس��ت! یک نماینده مجلس دریک دوره ۴ س��اله 
خود باید ۳۳۶ میلیون تومان ازمجلس حقوق بگیرد 
واگرکل حقوق نمایندگان مجلس که قریب به ۳۰۰ 
نفرهستند ازسوی مردم پرداخت شود، میشود یکصد 
میلیارد وهش��تصد میلیون تومان، برای ملت قابل 
توجیه نیس��ت چرا برخی افراد حاضرند کل حقوق 
نمایندگان را به تنهایی هزینه خرج کنند تا نماینده 

شوند.!
ان ش��اء الله  که این مس��اعدت بودجه ای ازجنس 
اعتبارات کثیف درراه انتخاباتی نیست. علاج درد این 

ملت ،انتخاب هوشمندانه است وبس. 
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شهید خرسند همیشه مطیع ولایت بود
دکترمحمد حس��ین نیکنام عضوش��ورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی درمراسم 
گرامیداش��ت شهدای موتلفه و یاد بود شهید حجت الاسلام خرسند که درآستان 
مقدس امام زاده اس��ماعیل )ع( قزوین برگزارشد، گفت: امام جمعه شهید کازرون 
ازمب��ارزان قدیمی وازجانبازان دوران دفاع مقدس بودند وهمیش��ه مطیع منویات 

ولایت بودند وارتباط صمیمانه ای با مردم بخصوص نسل جوان داشتند.
عضو هیئت علمی دانشگاه تهران ادامه داد: هرچند فقدان شهید خرسند یک ثلمه 
است، اما رسیدن به مقام شهادت افتخاری برای روحانیت، خانواده ایشان و یارانش 

بویژه در موتلفه اسلامی است.
 نیکنام بیان کرد: ش��هید حجت الاس��لام خرس��ند یک دهه بی تکلف و بی ادعا 
درسنگر امامت جمعه شهرستان کازرون به جهاد فرهنگی پرداخت و سرانجام در 

شب قدر به جبران یک عمر خدمات صادقانه به مردم، به درجه رفیع شهادت نائل آمد.
وی اظهار کرد: پیام های تسلیت پیام مقام معظم رهبری، مراجع تقلید و دیگر شخصیت ها را نشانه اخلاص وفداکاری، موفقیت 

و تلاش مستمر این روحانی شهید بود.

بنده هیچ وقت لهجه  قزوینی را به سخره نخواهم 
گرفت

با انتش��ارمطلب انتقادی قاسم اللهیاری ازسوی نس��یم قزوین دررابطه با اجرای 
برنامه طنز» عمه بتول « نوشته ای از سوی بازیگر کاراکترنمایشی عمه بتول به  

نشریه واصل شد که تقدیم مخاطبین نشریه می گردد. 
لطفا حمایت 

 با عرض س��لام و ارادت خدمت مردم هنر دوست قزوین اینجانب پارسا عابدیها 
س��ازنده و بازیگر کاراکتر نمایشی عمه بتول تقاضای حمایت توسط مردم عزیز 
ش��هرما را دارم زیرا هدف از خلق کاراکتر عمه بتول دردرجه اول ایجاد نش��اط 
عمومی و دردرجه دوم ترویج لهجه قزوینی میباشد، لازم به ذکر است فیلم هایی 

درفضای مجازی برای ما ارسال میشود که درآن دختران ۶ و ۷ ساله به جهت تقلید عمه بتول چادربه سرمیکنند! آیا این 
امر، یک امرفرهنگی نیست؟ و همچنین درپاسخ درراستای ادب به دوستانی که میفرمایند لهجه قزوینی را مسخره میکنید، 

بنده حقیراصالتا قزوینی هستم وهیچ وقت لهجه پدرانم را به سخره نخواهم کشید . لطفا حمایت باتشکر

دکترلطف الله سیاهکلی س��خنران مراسم ارتحال 
ام��ام خمین��ی )ره( که ب��ه دعوت پایگاه بس��یج 
شهدای شهرک خیارج بویین زهرا درمسجد بالاتپه 
برگزارش��د، با تش��ریح خصوصیات و ساده زیستی 
حضرت امام خمینی اظهارداشت : دشمن شناسی 
ام��ام راحل بی نظیر ب��ود اگرامروزدرمقابل آمریکا، 
اس��رائیل ومتحدانشان ایس��تاده ایم وبا آن مبارزه 
م��ی کنیم این راه روش��ن را حضرت امام خمینی 
به ما هدیه کرده اس��ت، حضرت امام تزکیه نفس 
بسیاربالای داشت وهمه ما دیدیم که اوتا آخرعمرش 
دریک خانه محقروساده زندگی کرد وبا توجه اینکه 
رهبربزرگ جهان اس��لام بود اززخارف دنیا چیزی 
ب��رای خود وخانواده اش ذخی��ره نکرد و به همین 
س��بب هم در قلوب مردم آزاده جهان ماندگارشده 

است.
ما نباید بگذاریم کسانی که سرسفره انقلاب بزرگ 

شده اند مستکبرشوند 
سیاهکلی درادامه تصریح کرد: اگرکسی درسرسفره 
انقلاب نشس��ت ودنیا طلب وزیاده خواه ش��د این 
کارخوبی نیست، روحیه  وخوی استکباری ازهمین 

ج��ا به وجود می آید، وقتی ن��گاه های برخی افراد 
به مردم جامعه نگاه ارباب رعیتی میشود واگرکسی 
با آنها مخالفتی کند برآشفته و ناراحت می شوند، 
مشخص اس��ت که این روحیه مس��تکبری است 

وموجب انحراف درجامعه می شود .
درقزوین، خان زاده ها و افراد قدرت طلب  �

40 س�ال درمسند قدرت هس�تند چه کاری 
برای مردم کرده اند؟

دکترس��یاهکلی درادامه با تقبیح برخی رفتارهای 
افراد قدرت طلب دراس��تان افزود : صاحبان قدرت 
وافرادی که چهل س��ال یا قدرت دستش��ان بوده 
وهست ویا درهردولتی یا خودشان درقدرت بودند 
یا وابستگان آنها،  باید جواب بدهند که برای مردم 
استان ومناطق خودشان چه کارکرده اند ؟ نه اینکه 
بیایند بودجه اس��تان را به نفع خودشان درمناطق 
تقسیم  کنند ویا درزمان انتخابات بروند بین مردم 
پول توزیع کنند، تقس��یم پوله��ای ۲ و۵ میلیون 
تومانی و...  در بین مردم  توهین به شعورمردم است 
، مردم گدا نیس��تند که شما آنها را با پول بخرید، 
برای مردم  استان و مناطق خود اشتغال ایجاد کنید 
به آنها شغل بدهید، نه اینکه بروید دربین روستاها 

پول توزیع کنید.
نمایندگان دروغگو را باید محاکمه کنند  �

 معاون سابق رسانه ملی در ادامه گفت: یک قانونی 
باید درمجلس گذاش��ته شود تا اگریک نماینده ای 
به م��ردم دروغ گفت وبا دروغ و فریب از مردم رای 

گرفت بش��ود او را محاکم��ه اش کنند، زیرا بعضی 
ازنمایندگان خیلی دورغ می گویند تا رای بیاورند 
این افراد مردم وقانون را هم سر کارمی گذارند. البته 

مردم باید هوشیارباشند وبه دروغگوها رای ندهند.
مدیران اس�تان برچه مبان�ی انتخاب می  �

شوند؟

س��یاهکلی درادامه سخنانش درباره انتصاب  بدون 
ضابطه برخی مدیران اس��تانی افزود: آیا مردم می 
دانند که مدیران ما برچه اساسی انتخاب می شوند؟ 
آیا این انتصابات براساس شایستگی، تخصص، تجربه 
وتعهد است یا براساس رابطه؟ کسی که یک روزکار 
مدیریتی نکرده می شود نماینده مجلس، توقع داریم 

مشکل مردم حل شود، اگرانتصاب مدیران براساس 
شایس��تگی، تجربه وتخصص بدون  دخالت رابطه 
باشد باید برویم دست آن مدیر را هم ببوسیم، حتی 
اگرآن مدیرفامیل وهم جناحی ما نباشد، اگراینگونه 
نباش��د وفقط بخاطر حزب و قبیله وگروه انتخاب 
شوند باید همه مردم آن را ملامت کنند، متاسفانه 

این گونه نیست.
قانون ما اشکال دارد  �

دکترسیاهکلی درادامه یادآورشد: یکی ازاشکالات 
م��ا این اس��ت که قانون م��ا اش��کال دارد قانونی 
که هرکس بخواه��د ازآن یک تفس��یرارایه کند، 
دیگرقانون نیس��ت. اینکه قانون را چه کس��ی می 
نویسد؟ نماینده غیرمتخصص ویا وابسته، ما باید 
تشخیص بدهیم چه کسی را به مجلس بفرستیم 
و برای قانون گذاری درست درکشور، باید آدمهای 
متخصص، با تجربه وشجاع درمجلس حضورداشته 

باشند.
درخیلی ازکشورها فساد را رو نمی کنند  �

دکترسیاهکلی درپایان گفت: اگردرکشورما هرچند 
وقتی با یک فس��ادی برخورد می شود این نشانه 
بزرگی و پاکی انقلاب است، درخیلی ازکشورها ی 
دنیا فس��اد رخ می دهد اما فساد را رو نمی کنند. 
فساد توسط هرکس، هرفرد و یا هرجناح سیاسی  
که صورت بگیرد محکوم اس��ت وباید به بشدت با 

آن برخورد شود.
مردم عزیزبدانند این افراد مریض، فاس��د و قدرت 
طلب م��ردم را آزار می دهند اما هیچ غلطی نمی 
توانند بکنند واین انقلاب به برکت وجود شهدای 
والا مقام، امام راح��ل، مقام معظم رهبری ومردم 
همیشه درصحنه همچنان زنده هست وبه راه خود 

تا ظهورحضرت حجت)عج( ادامه خواهد داد.

خبر

تامین منابع پایدار درشهرداری 
محمدیه اولویت دارد

دکتر مریم نخستین ش��هردارمحمدیه درنشست 
خبری گفت: درحوزه فرهنگی، ورزش��ی برنامه های 
متنوعی اجرا شده که برگزاری جشن ترافیک، صبحانه 
س��الم، استقبال از بهار، مهارت خانواده، مسابقه محله 
در پارکها، آموزش رایگان رش��ته های ورزشی، ورزش 
صبحگاهی، اس��تفاده از دریاچه پارک بهشت، تقویت 
س��لامت، یوگای خنده ورزش از جمله فعالیت های 
انجام شده است. وی بیان کرد: توسعه فضاهای ورزشی 
دربوس��تانها برای کودکان، س��المندان، افتتاح پارک 
گلساروبوستان منطقه ۴ پس از دو سال و ۷ ماه توقف، 
گل کاری درمهرگان و محمدیه، تعویض مبلمان پارک 
ها، تدارم خدمات شهری، جمع آوری زباله، شستشوی 
سطل های زباله و تابلوهای شهری و باز پیرایی تابلوی 
شهدا درمهرگان و نصب تصاویر شهدا در ناحیه شهری 

مهرگان از دیگر کارهای انجام شده است.
دنبال درآمدهای پایدار هستیم �

وی گفت: مهمترین دغدغه ما تامین درآمد پایداربرای 
اجرای طرح های عمرانی و ش��هری اس��ت که دراین 
راستا آماده سازی منطقه ۷ دردستورکاراست و تاکنون 
۳ میلی��ارد و ۹۵۰ میلیون تومان برای ش��بکه آب و 
فضلاب هزینه شده وبا حل مشکل صدوراسناد و پروانه 

امیدواریم منبع درآمد خوبی برای شهرایجاد شود.
هیچ تنشی در شورای محمدیه نداریم �

دکتر علی کاظمی رییس شورای محمدیه گفت: اصل 
مهم درشهرداری ها نظارت ش��ورای شهر بر عملکرد 
شهرداری هاس��ت تا منابعی که هزینه می شود رصد 
ش��ده و از بیت المال صیانت شود، البته نظارت نباید 
موجب دخالت در کار ش��هرداری باش��د بلکه نظارت 

برمصوبات و ثبات مدیریت مهم است.
کاظمی تصریح کرد: درمقایس��ه با برخی ش��هرهای 
استان قزوین که درمدت دوسال شش شهردارداشته 
ویا شهرهایی که دربیس��ت سال گذشته ۱۸ شهردار 
داش��ته اند ثبات مدیریت درمحمدیه بسیار ارزشمند 
اس��ت به طوری که یک ش��هردار ۹ سال و دیگری ۴ 
س��ال در این شهرخدمت کرده که یک الگو محسوب 

می شود.
در شورا تنش نداریم، اختلاف نظر وجود دارد �

وی اظهارداش��ت: درهیچ جا اعضای ش��ورا هماهنگ 
نیس��تند، همه جا اختلاف نظرهست اما درمحمدیه 
تنش نداری��م ولی گاهی یک تذکروانتق��اد با صدای 
بلند مطرح می ش��ود ولی درشاکله شورا تنش نیست 

وجلسات درآرامش است.

نمایندگان دروغگوباید محاکمه شوند 
افراد قدرت طلب که 40 سال درمسند قدرت هستند برای مردم استان چکارکرده اند؟

درشهر

دراین مراس��م مهندس رضا طاهری فرماندارشهرستان 
تاکس��تان با اشاره با به توانمندی و شایستگی مهندس 
پیری درمسئولیت های گذشته اظهارکرد: مهندس پیری 
ازشهرداران باسابقه ومورد وثوق دراستان قزوین بوده که 
دارای تحصیلات کارش��ناس ارشد دررشته های عمران 

ومدیریت و برنامه ریزی شهری است.
طاهری ازحس��ن انتخاب اعضای شورای شهر تاکستان 
که با وحدت وهمدلی درانتخاب مهندس پیری به اتفاق 
نظررس��یده اند تش��کر کرد وگفت: نگاه تح��ول گرایانه 
درحوزه مدیریت شهری و برنامه محور بودن) بلندمدت، 
میان مدت و کوتاه مدت( ازمهمترین انتظارات ما است  تا 
با اجرای آنها  شاهد توسعه ای متفاوت درشهرتاکستان 

باشیم.
فرماندارتاکستان گفت: ازآن جایی که شهرداری یک نهاد 
اجتماعی است ورود به بحث های سیاسی توسعه شهررا 
دچارحاش��یه و وقفه می کند ل��ذا تمام تلاش مجموعه 
شهرداری و ش��ورای شهرباید درمواجهه با این شرایط ، 

استفاده از ظرفیت ها درحوزه شهری باشد.
وی خاطرنشان کرد: شهرداری باید توسعه شهردرقسمت 
های ش��مالی را مدنظر داشته باش��د تا ازروند بی رویه 
افزایش قیمت زمین وازحاشیه سازی ها جلوگیری شود.

این مقام مس��ئول ازدیگرخواسته های خود ازمجموعه 
شهری به ادامه پروژه دفع آب های سطحی، جلوگیری از 
ساخت و ساز های غیرمجاز، ساماندهی مشاغل مزاحم و 
اهتمام در امور فرهنگی، ورزشی، اجتماعی، هنری و ایجاد 

خدمات دردرآمد شهرداری اشاره کرد.
طاهری به مهمترین مطالبات مردمی که شفاف سازی 
درهمه برنامه ها و پروژه هاست اشاره کرد و افزود:  جلب 
اعتماد و مش��ارکت شهروندان با ش��فاف سازی درحوزه 

مدیریت شهری محقق می گردد.
طاهرخانی نماینده مردم تاکستان:

همه بای�د توان خ�ود را درجهت  �
خدمت به مردم وموفقیت ش�هردار 

به کارببندیم
بهمن طاهرخانی نماینده مردم شهرس��تان تاکس��تان 
درمجلس ش��ورای اس��لامی ضمن تبریک به مهندس 
پیری به جهت کس��ب اعتماد اعضای ش��ورای اسلامی 
شهرتاکستان گفت : مهندس پیری رسالت و مسئولیت 
بسیارمهمی را برعهده گرفته اس��ت؛ لذا شایسته است 
تمامی مدیران شهرستان ازجمله فرماندارواعضای شورای 
اس��لامی شهرهمراهی کنند تا دراین فرصت کوتاه باقی 
مانده کارنامه موفقی درحوزه مدیریت شهری تاکستان 

به ثبت برساند.
 وی اف��زود: ش��هروندان تاکس��تان مردم��ی مهرب��ان، 
زحمتکش، فهیم و صادق هستند لذا همه باید با همدلی 
و هم افزایی تمام توان و ظرفیت خود را درجهت خدمت 

به این مردم به کارببندیم.

 طاهرخانی خاطرنشان کرد : بنده نیزبا افتخارواشتیاق  به 
عنوان یک خدمتگزارهرکجا که نیاز به حمایت و پیگیر ی 
درسطح ملی واستانی باشد درخدمت مجموعه مدیران 
شهرس��تان درتمامی بخش ها  ازجمله مدیریت شهری 
تاکس��تان خواهم بود. الحمدلله مهندس پیری مدیری 
توانمن��د و دارای بیلان وکارنامه خوبی درحوزه مدیریت 
شهری است وان شاء الله تجربه و تخصص و وی روز های 

خوبی را برای شهروندان تاکستان رقم خواهد زد.
صالح�ی مدیرکل دفتر امورش�هری وش�وراها ی 

استانداری قزوین :
نب�ود درآمد پایدار یک�ی از دغه  �

دغه های اصلی مدیران شهری است
مصطف��ی صالحی مدیر کل امورش��هری و ش��وراهای 
استانداری استان قزوین گفت: با توجه به پیشینه فرهنگی 
و تاریخی ۶۰۰۰هزارساله شهرتاکستان و۵۵ ساله تاسیس 
شهرداری،نیازاست که شهرداری با برنامه ریزی مناسب 
ومدون بسیاری ازمعضلات و مشکلات شهر را حل وفصل 

نماید. 
وی افزود: شهرداران درحال حاضرحدود ۳۰۰ نوع خدمت 
به ش��هروندان ارائه می کند که با توجه به تنوع خدمات 
گوناگون وتعدد وظایف قانونی، همه دستگاههای اجرایی 

به مدیران شهری وشوراهای اسلامی کمک نمایند.
 صالح��ی نبود درآمد پای��دار را یک��ی از دغه دغه های 
اصلی مدیران ش��هری ذکر کرد و گفت: نداشتن درآمد 

پایدارتوسعه پایدارشهرها را غیرممکن می سازد

وی تصری��ح کرد: ازراهه��ای ایجاد درآم��د پایدارعلاوه 
برموضوع��ات س��رمایه گ��ذاری با کاه��ش هزینه های 
غیرضروردرپرو ژه ها، الکترونیکی کردن فرآیند ها، صرفه 
جویی درهزینه های جاری وچابک سازی نیروی انسانی 

درشهرداریها امکانپذیراست.
وی ضمن تاکید برلزوم شفافیت درمدیریت شهری افزود: 
بایددرمسیرش��فاف س��ازی اداری حرکت کنیم که این 
امرباعث جلب اعتماد شهروندان و افزایش مشارکت آنان 
درکارها خواهد شد و دراین راستا باید تمامی موضوعات و 

تصمیمات مدیریت محلی به اطلاع مردم برسد .
صالحی ازروند بودجه ریزی و نحوه پیگیری درآمد های 
محلی شهرداری تاکستان انتقاد کرد و افزود: شهرداری 
تاکس��تان درس��نوات قبل اقدام قابل توجه درخصوص 
اخذ درآمدهای محل��ی ازکدهای درآمدی نکرده وصرفا 
درآمدهای بودجه ش��هرداری متکی به واریزیهای دولت 
و ارزش افزوده و جرایم س��اختمانی بوده که باید دردوره 
جدید ب��ا همت شهرداروش��ورای اس��لامی روند فعلی 

تغییریابد.
طاهرخانی عضو شورای اسلامی شهرتاکستان:

پی�ری  � مهن�دس  موفقی�ت  ب�ه 
درخدم�ت رس�انی به م�ردم ایمان 

داریم
درادامه طاهرخانی عضووس��خنگوی ش��ورای اسلامی 
شهرتاکس��تان گفت: مردم تاکس��تان شایسته بهترین 
خدمت هس��تند وبا توجه به س��وابق، انگیزه واش��تیاق 

مهندس پیری برای خدمت به شهروندان تاکستان بنده 
ومجموعه اعضای ش��ورای اسلامی به موفقیت مهندس 
پی��ری ایمان داریم به همین جه��ت وی ازمیان تمامی 

گزینه ها به عنوان شهردارانتخاب شد.
طاهرخانی افزود : یکی ازمهم ترین واصلی ترین اولویت 
های اعضای شورای اسلامی تاکستان  اقدامات و کارهای 
فرهنگی وجهادی اس��ت که ان شاء الله با همدلی وهم 
افزایی و وفاق بتوانیم با سرلوحه قراردادن روحیه جهادی 

تحولات خوبی رادرشهرداری تاکستان انجام دهیم. 
 سخنگوی شورای اسلامی شهرتاکستان خاطرنشان کرد: 
قانون گرایی و قانون محوری یکی ازعوامل اصلی درترویج 
روحیه شهروندی مداری وحفظ حرمت جایگاه قانونی از 

جمله وظایف ماموران شهرداری است.
وی بیان داشت: ما درشورای اسلامی شهروظیفه داریم 
تا مشکلات وشکاف های به وجود آمده درشهررا اززبان 
مردم بشنویم وبا شناسایی نقاط آسیب پذیربرنامه های 

جامعی را جهت رفع آن مشکلات اجرایی کنیم.
وی تصریح کرد: باید توزیع اعتبارات وامکانات درتمامی 
نقاط شهرعادلانه ومتوزان باشدوتوجه ویژه ای به مناطق 

محروم و جنوب شهر صورت بگیرد.
پیری شهردارتاکستان:

درراس�تای خدم�ت رس�انی ب�ه  �
وایجاد  تاکس�تان  فهیم  شهروندان 
ش�رایط بهترزندگی ازهیچ تلاش�ی 

دریغ نخواهم کرد
درادامه مهندس محمد پیری ضمن تقدیرازحسن اعتماد 
اعضای شورای اسلامی شهرتاکستان نسبت به خود گفت: 
بنده تمام توان، تجربه، تخصص وظرفیت خود را در جهت 
خدمت رسانی شایسته وحداکثری به شهروندان تاکستان 
وپاس��خگویی به حس��ن اعتماد اعضای شورای اسلامی 

شهرومسئولان به کارخواهم بست.
 وی ادام��ه داد: انش��االه خداوند کمک کن��د که امانت 
سنگین وحساس خدمت گذاری را که مردم برعهده بنده 

گذاشته اند به طور شایسته به سرانجام مطلوب برسانم.
پیری با تاکید براینکه همه ما امروزامنیت وآرامش کشوررا 
مدیون ومرهون خون شهداء ازجمله سه هزارشهید استان 
قزوین و بخصوص ش��هداء گرانقدرشهر تاکستان وصبر 
واس��تقامت خانواده های معظم ش��هداء هستیم افزود: 
انشااله همه ما براساس وصیت نامه تمام شهدا بخصوص 
شهید محمد صالح محمدی که تاکید داشته اند» تقوای 
الهی را پیشه کنید وازحرام خدا دوری کنید وحلال خدا 
را شکرگزارباشید ونعمت های بی پایانش چه مادی وچه 
معنوی را یادآورید و قدرش��ناس باشید و خدا را درهمه 
حال ناظر اعمال خود بدانید ودر پیشگاه او معصیت نکنید 
و بدانید که مسافری هستید درحال حرکت به سوی او « 

عمل کنیم تا شرمنده شهداء ومردم نباشیم.
شهردارتاکس��تان دربخش دیگری ازسخنان خود تاکید 
کرد: مدیریت شهری یک مدیریت پرفرازونشیب است که 

بدون مشارکت وهمراهی وهمدلی امکانپذیرنیست.

وی با تاکید براینک��ه مردم به معنای واقعی ولی نعمت 
وصاحبان اصلی انقلاب وکشور هستند خاطرنشان کرد: 
همه ما به عن��وان خدمتگزارونوکرم��ردم وظیفه داریم 
درهرس��طح وجایگاهی که قرارداریم ب��ه مردم خدمت 
رسانی کنیم ودرمسیرخدمت رسانی همراهی و انسجام 
تمام مدیران و دستگاه های حاکمیتی و خدمات رسان 

ضروری است.
این مقام مس��ئول یادآورشد: درجهت خدمت رسانی به 
مردم فهیم تاکس��تان نهایت تعامل و همراهی را با تمام 

مدیران ودستگا ها ونهادها خواهم داشت.
پیری افزود: مدیریت ش��هری خادم و نوکرمردم است و 
تابع گروه های سیاس��ی نخواهد ب��ود ونباید هیچ گروه 
سیاسی درشهرتاکستان ازمدیریت شهری انتظارسیاسی 
کاری برای اهداف خود داشته باشد چرا که ما خادم مردم 

هستیم و خادم گروه های سیاسی نخواهیم بود.
شهردارتاکس��تان تصریح س��اخت : البته دست تمامی 
گروه ها و چهره های دلسوزسیاسی که درچارچوب نظام 
فعالیت دارند درجهت استفاده ازظرفیت آنان برای خدمت 
رسانی بهتربه شهروندان تاکستان وشتاب بخشیدن به 
عمران و آبادی شهراستفاده حداکثری را خواهیم داشت 
وبه گرمی دستشان را به جهت منافع مردم می فشاریم.

وی گفت : بنده درراستای خدمت رسانی به مردم و ایجاد 
شرایط بهترزندگی برای شهروندان تاکستان ازهیچ تلاش 
وکوششی دریغ نخواهم کرد ودرب اتاق بنده درتمام روز 
های که درشهرداری حضوردارم به روی تمام شهروندان 

جهت پاسخگویی بازاست. 
پیری درادامه ضمن تقدیرازتلاش وفعالیت تمام شهرداران 
گذشته شهرتاکستان و سرپرست شهرداری خاطرنشان 
کرد: شهرداری یک نهاد خدمت رسان است که خدماتش   

شبانه روزی است 
شهردارتاکس��تان اقدام��ات فرهنگی، س��امان دهی به 
ورود های ش��هر، ساماندهی وضعیت ساخت وساز های 
غیرمجاز، بهبودعبورو مرور، شفاف س��ازی را دراولویت 
برنامه های خوداعلام کرد وبیان داشت: مجموعه مدیریت 
شهری تاکستان یک تیم منسجم وهمدل خواهد بود واین 
تیم برای خدمت رسانی نیازمند همراهی وحمایت تمامی 
مسئولان استان و شهرستان بخصوص امام جمعه محترم 
، نماینده مردم شهرس��تان درمجلس ش��ورای اسلامی، 
فرماندارمحترم ، مس��ئولان قضای��ی، انتظامی، نظامی، 
امنیتی و ... اس��ت البته قطعا نقش مجموعه همکارانم 
پرتلاشم درشهرداری درارایه خدمت به شهروندان نقش 

مهم وبی بدیلی است.
درپایان این مراسم ضمن تقدیرازخدمات مهندس 
حسین بهزاد پورش�هردارقبلی وتجلیل از  تلاش 
های مهندس رضا طاهرخانی سرپرست شهرداری 
با ابلاغ حکم عبدالمحمد زاهدی اس�تاندارقزوین 
مهن�دس محمد پی�ری به عنوان ش�هردارجدید 

تاکستان معرفی و شروع بکارکرد. 

با حضور صالحی مدیر کل دفتر امورشهری وشوراها ی استانداری قزوین :

سکان هدایت شهرداری تاکستان به محمد پیری سپرده شد
طاهری فرماندارشهرستان تاکستان:

مهندس پیری ازشهرداران باسابقه ومورد وثوق دراستان قزوین است
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مهندس ازجبهه پایداری چه خبر؟  
جبهه پایداری یک تش��کلی است که همزمان دارد دو کاررا انجام می دهد، 
یکی ثبت رسمی جبهه بعنوان یک حزب سیاسی که دراین موضوع مراحل 

نهایی خود را درمرکز گذرانده ودراستانها نیزدرحال گذراندن است.
رویکرد دوم، تبیین جایگاه ولایت فقیه که بعنوان تنها مدل والگوی  صحیح 
حکومتی وحکمرانی در دنیاست را بعنوان ماموریت اصلی خود درنظر گرفته 
است و دراین مسیر، مصر است که مفهوم و مدل ولایت فقیه را تبیین کند و 
به این باوررسیده که موفق ترین الگوی مدیریتی درجهان ولایت فقیه است 

ودر کناراین موضوع کار تشکیلاتی خود را نیزدنبال می کند.
شما با چه مکانیزمی بعنوان دبیرجبهه پایداری استان انتخاب شده اید ؟   

آیا دبیری جبهه انتصابی صورت گرفته یا انتخابی است ؟ 
من الان بعنوان نماینده جبهه پایداری هس��تم، ساختارجبهه به این صورت 
اس��ت که فعالان فرهنگی وسیاسی استانها هیات امناء موقت  را با حضور۷ 
نفر ی��ا ۱۱ نفرانتخاب می کنن��د و۱ نفر را نیز بعن��وان نماینده ودبیربرای 
پیگیری امور اجرایی وثبت رسمی به فرمانداری معرفی می کنند و کارهای 
اجرایی وقانونی را دنبال می کند و بعد از ثبت رس��می وفراخوان عمومی ، 
عضوی��ت با اعلام مرامنامه مش��خص صورت می گی��رد وبا برگزاری مجمع 

عمومی برای اعضای هیات مدیره و دبیرجبهه انتخابات برگزارمی شود.  
جبهه پایداری را با نام آیت اله مصباح یزدی می شناسند، نقش وفعالیت   

ایشان درجبهه به چه میزان است ؟ 
حضرت علامه مصباح یزدی بفرموده مقام معظم رهبری مطهری زمان است 
و از معدودعلماء و اندیش��مندانی است که تمرکزروی مقوله ولایت فقیه  را 
به صورت جدی دارند، ازطرح ولایت دانش��جویی که بیش از ۲۰ سال پیش 
شروع ش��د و تا فعالیت های دینی وحوزوی که درموسسه امام خمینی و...

که انجام می گیرد.
علامه مصباح که مفس��روتبیین کننده اندیش��ه های حضرت امام خمینی 
درموضوع ولایت فقیه است ازنظر ساختاری و تشکیلاتی درجبهه مسئولیتی 
ندارد اما بعنوان یک نظریه پرداز بزرگ و راهنما برای جبهه هس��تند وچون 
ماموریت اصلی جبهه تبیین ولایت فقیه اس��ت وایشان از بزرگترین تبیین 

کنندگان ونظریه پردازان این گفتمان است یقینا نقش پررنگی دارند.
اعضای جبه�ه پایداری درمجلس بیش�ترین اعتراض را ب�ه دولت دهم   

داش�تند، چرا الان همه درلاک خود فرو رفته اند واعتراضی ازآنها نس�بت 
به گرانی و مشکلات معیشتی مردم نیست ؟ آیا از سوی مردم با عدم اقبال 

روبروشده یا دچاربحران محبوبیت شده اند؟ 
انتصاب با تعلق کاملا فرق دارد، بعضی ها هس��تند که خودشان را منتسب 
می کنند به جبهه پایداری انقلاب،اما تعلقی به جبهه نداش��تند، من برخی 

ازاین افراد را انقلابی نما و یا اصولگرا نما می دانم .
جبه��ه پایداری هنوزمرحله عضوگیری خود را آغازنکرده اس��ت ، چطورمی 
توانی��م بگوییم آقای ... عضو جبهه پایداری اس��ت، اف��راد می توانند خود را 
طرفدار و حامی جبهه معرفی کنند اما عضوجبهه بودن خیر. خیلی از کسانی 
که در دولت نهم و دهم حرکت های انجام می دادند، خودش��ان را منتسب 
می کردند به جبهه پایداری اما اندیش��ه و بنیاد فکری آنها با جبهه پایداری 

متفاوت بود.
 درپایان س��ال س��وم دولت دهم بود که آیت اله آقا طهرانی دبیرکل موقت 
جبهه تصمیم گرفت که ساختاراین تشکل را درست کند وافرادی که خود را 
منتس��ب می دانند  ازاعضای واقعی مشخص شوند . برخی افراد هم هستند 
که درمواقعی مصلحت را درفریاد ودربعضی جاها درسکوت می بینند، شما 
اگرمواض��ع آقای آقا طهرانی رادر دولت های نهم ، دهم ، یازدهم ودوازدهم 
درکنارهم بگذارید، آیا زاویه داشته ؟ خیر،چون دریک مسیرمشخص است.

برخی افراد درکشوربا چند نفر» حزب« تشکیل می دهند، اعضای جبهه   
پایداری در استان چند نفراست ؟ 

یکی ازنقدهای اساس��ی ما به تش��کل های سیاس��ی همین موضوع است، 
اینکه اگر۵ یا ۶ نفر ازجای قهرکنند وبروند درجای دیگری برای خود حزب 
تشکیل دهند کارخوبی نیست، ما حدود دوسال است که درحال آماده کردن 
س��اختارجبهه هستیم وبا اعلام فراخوان وجذب اعضای مشخص ان شاء الله 

فعالیت خود را رسما آغازکنیم.
دربیانی�ه گام دوم انقلاب، حضرت آقا برجوان گرایی تاکید زیادی دارند،   

برای تحقق این مهم چرا درانتخابات مجلس حضورپیدا نمی کنید ؟ 
همانطورکه عرض کردم ماموریت اصلی ما تبیین الگوی ولایت فقیه است و 
اگرمفهوم ولایت فقیه را بفهمیم آن وقت سخن ولایت فقیه درجایگاه افتاء 
وفتوا برای یک مقلد لازم اتباع خواهد بود وانس��ان باید حتما حتما درتمام 
ش��ئون زندگی خود را ب��ا دیدگاههای ولی فقیه فارغ ازش��خص، هماهنگ 
و مرتب��ط کند وطبق همین اصل وقتی س��خنی ازس��وی رهبری صادرمی 
ش��ود خود را ملزم می دانی��م، اول ازهمه درتبیین وتدوین آن اقدام کنیم . 
به جرات می توانم بگویم بس��یاری از افراد فعال درحوزه سیاست و فرهنگ 
درکشورحتی برخی نمایندگان مجلس هم یک بار» بیانیه گام دوم  انقلاب 
« ک��ه حکم چش��م اندازانقلاب را دارد را مطالع��ه نکردند، ما بخاطراهمیت 
این بیانی��ه حاضریم ازهمه چیزخویش بگذریم، ام��ا اینکه مصداق تمکین 
ازبیانیه حضورمن باشد یا دعوت من ازیک گزینه اصلح وانقلابی، باید با دقت 

بیشتری اتفاق بیفتد.
آیا درانتخابات مجلس آینده شرکت خواهید کرد ؟  

الان ، نه زمان ثبت نام اس��ت و نه فصل اعلام کاندیداتوری، بنای ما مصرانه 
این است که درانتخابات آینده مجلس نقش آفرین باشیم .

آیا جبهه فرهنگی انقلاب اسلامی قزوین همان شعبه دوم جبهه پایداری   
یا ستاد رایحه خوش خدمت است یا نه ؟ 

اصلا قابل مقایس��ه نیست، به نظرمن شبیه س��ازی این موضوع هم اشتباه 
اس��ت. حتما حتما کسانی که جبهه فرهنگی انقلاب اسلامی را نزدیک می 
کنند به جبهه پایداری و رایحه خوش خدمت هم ازجبهه فرهنگی بی اطلاع 

هستند وهم ازجبهه پایداری و رایحه خوش خدمت .
جبهه فرهنگی انقلاب اس��لامی ی��ک ماموریت ویژه ای دارد و درراس��تای 
توانمند سازی فعالان فرهنگی برای ارتقاء آرمانهای انقلاب تلاش می کند، 
درتاریخ دوم اردیبهش��ت نود ودو، مقام معظم رهبری دردیدارصمیمانه ای 
که با جمعی از فعالان فرهنگی کشور داشت ضرورت تشکیل جبهه فرهنگی 
انقلاب را اعلام کرد ه وفرمودند؛ تش��کلهای  فرهنگی ومردمی ضرورتا باید 
برای ارتقاء و توانمند س��ازی خودش��ان و پیاده سازی آرمان های انقلاب به 
میدان بیایند. کلید واژای من س��الها منتظر ای��ن جمع بودم را حضرت آقا 
درهمان جلس��ه که کمتراز یک ماه تا زم��ان انتخابات مانده بود، فرمودند:» 
ازورود به مباح��ث زود بازده انتخاباتی خودداری کنید« ما را منع ازفعالیت 
سیاس��ی نکردند اما گفتند جبهه فرهنگی از فعالیت های زودگذرانتخاباتی 

دورباشد. 
 الان دربرخی استانها، مانند لرستان داریم افرادی که درستادهای انتخاباتی 
میرحس��ین موسوی، مهدی کروبی ومحسن رضایی فعالیت می کردند  بعد 
از فتنه ۸۸ از فتنه گران برائت جس��ته والان س��کان دار فعالیت در جبهه 
فرهنگی دراستان خودشان هستند، بطورکلی نگاه انتخاباتی ازجبهه فرهنگی  

انقلاب دوراست .
علت شکست جریان اصول گرا در انتخابات مجلس و شورای شهررا چه   

می دانید ؟
تا زمانی که جریان وفا داربه انقلاب ، فرمایشات مقام معظم رهبری را نصب 
العین خود قرارندهند، محکوم به شکس��ت خواهند بود. مقام معظم رهبری 

بارها به ضرورت تشکیل یک هیات اندیشه ورزتاکید دارند.
هیات اندیش��ه ورزجایگاهی فراترازمشاورودور ترازمجری دارد و تازمانی که 
این هیات اندیش��ه ورز دراستان تشکیل نشود وبزرگان وعقلا دوراین لجنه 
جمع نش��وند محکوم به شکس��ت بودن جریان وفاداربه انقلاب اسلامی بلا 
شک است. من نظرم این است که جریان رقیب  مدلی از این هیات اندیشه 
ورز را س��الها تش��کیل داده و فردی را بعنوان فصل الخطاب قرارداده است 
وچون فصل الخطاب داش��ته توانسته با بسیج عمومی طرفداران خود موفق 
ش��ود . جریانات وفا داربه انقلاب اسلامی باید یک هیات اندیشه ورزبعنوان 
فصل الخطاب داش��ته باش��د تا سیاس��ت های کلی را بدهد و همه افراد و 

جریانات هم باید ازاین هیات تبعیت کنند.
آیا فقط عدم وحدت و نبودهیات اندیش�ه ورز موجب شکس�ت است یا   

تغیر گفتمان وادبیات نیزلازم است ؟ 
ما تا وقتی که خودمان را درست معرفی نکنیم ومفاهمه ایجاد نشود، نتیجه 
درس��ت نخواهیم گرفت. ما الان با اغم��اض و بدون برنامه دوریک میزجمع 
می ش��ویم وتصمیم بدون اطلاع می گیریم و این مشخص است که محکوم 

به شکست است. 
وقتی می گوئیم وحدت ! وحدت حول چه کس��ی ؟ وقتی می گوئیم فلانی 
اصولگراس��ت یعنی چی؟ فرق بین اصول گرا و اصلاح طلب چیست ؟ وقتی 
بدرس��تی مفاهمه انجام نش��ده و اطلاعات ما کامل نیست و چون اطلاعات 
کامل نیست، تصمیم درستی گرفته نمی شود وچون تصمیم درستی گرفته 
نش��ود، نتیجه درستی نخواهیم گرفت ومحکوم به شکست هستیم و اگر تا 
چند سال دیگرهم این اتفاق بیفتد وتا وقتی که مفهوم جریان انقلابی واصول 

گرایی  به مفاهمه گذاشته نشود اتفاقی رخ نخواهد داد.
برای شکل گیری این مفاهمه چه کار باید کرد ؟   

تش��کیل هیات اندیشه ورزکه فصل الخطاب باش��د تنها راهی است که می 
تواند جریان اصول گرا ووفا دار به انقلاب  را نجات دهد. الان اگر کس��ی را 
دعوت به اتحاد می کنیم اوخیلی نقش تصمیم سازی ندارد و فقط درجلسه 
حاضرمی ش��ود  تا فلان کاندیدا از درون نشست بیرون بیاید. اما اگرهیاتی  
فارغ از تمایلات فردی وگروهی به عنوان اندیش��ه ورز وجود داش��ته باش��د 
وبراس��اس مطالعه ومفاهمه و اندیش��ه اصولی تصمیم س��ازی کند و ازدل 
تصمیم س��ازی آنها فردی بیرون بیاید قطعا مورد حمایت قرارخواهد گرفت 

و موفق خواهد شد.

شما چرا درجبهه فرهنگی که این ظرفیت وجود دارد استارت کارهیات   
اندیشه ورز را نمی زنید ؟

این اتفاق افتاده اس��ت وهیات اندیش��ه ورز درحوزه های مختلف فرهنگی 
وجود دارد وکارخود را انجام می دهد، بعنوان مثال : درقزوین شهره است که 
افراد نمی توانند در کنارهم کار کنند اما با کمک هیات اندیشه ورز توانستیم  
اجتماع بیش از ۷۰ هیات برای ش��ب وداع را در قزوین برگزارکنیم  و یا در 
اربعین، بزرگترین کاروان کش��ورازقزوین به کربلا اعزام می شود ، تاکید می 
کنم که با همه ضعف های که وجود دارد درپس این کارهای فرهنگی یک 
ات��اق فکری وجود دارد که تلاش می کند تا همفکری وهمدلی بین فعالان 
فرهنگی ایجاد کند. بلا ش��ک قرارنیست که جبهه فرهنگی خرج یک گروه 

وجناح سیاسی شود.   
شما چند وقت پیش یک موضعگیری تندی نسبت به حضو بازنشسته ها   

درصحنه انتخابات درفضای مجازی داش�تید وگفته بودید که دراین دوره با 
تزویر مبارزه خواهید کرد، منظورشما چه کسانی بودند؟

ما داریم چوب افرادی را میخوریم که با سوء استفاده ازعدم مفاهمه ارزشها 
ی انقلاب خود را منتس��ب می کنند به جری��ان وفا دارانقلاب ودربزنگاه ها 
انتفاع شخصی وگروهی خودشان رامی برند و خود را از جریان دورمی کنند.

من بر فرض مثال بعنوان یک اصولگرا اگرببینم که یکی ازافراد نزدیک به من 
وس��تادم ازرانت در کنارمن بودن سوء استفاده کرده و توانسته با امضاء من 
وهمکاران��م مجوزچاپخانه همراه با وام چند میلیاردی بگیرد، مجوزی که به 
راحتی به هرکسی نمی دهند، اگرمن ازاوبرائت نجویم و او را ازخود دورنکنم 
ازک��دام اص��ول انقلاب پیروی ک��ردم ؟ اگرفردی بداند که یکی ازدوس��تان 
ومشاورانش دچار یک مشکل مالی و اخلاقی شده ونسبت به آن اعلام برائت 

نکند و با اوهمکاری هم داشته باشد با کدام اصول انقلاب همخوانی دارد.
 درس��ال ۹۱ وقتی که قبورش��هدا داشت بازس��ازی اساسی می شد وخبط 
و خط��ای ه��م ازس��وی اداره کل اوقاف صورت گرفت و برخی قبور ش��هدا 
تخریب شد، برخی افراد با اینکه خودشان درخواست بازسازی را امضاء کرده 
بودند، خودش��ان را از فضا دورکردند ومظان اتهام افتاد روی دوش فرمانده 
وقت سپاه جناب سردارآبنوش وما که هیچ رابطه سازمانی با سپاه نداشتیم 
آمدیم جلووهمه مسئولیت را بعهده گرفتیم درحالی که خیلی به ما ارتباطی 
نداشت و فقط به جهت مخدوش نشدن چهره سپاه این کار را کردیم ، ولی 
برخی آقایان خود را کنارکش��یدند و آمدند به ما نسبت مخالف سپاه دادند. 
آیا واضح ترازاین، آنهایی که رابطه سازمانی با سپاه داشتند خودشان را کنار 
کشیدند، ما می گوییم این ها نشانه تزویراست وهر کسی که میخواهد باشد .

آیا این موضعگیریها موجب تفرقه و تشدت آراء نخواهد شد؟   
حضرت امیرالمومنین علی علیه السلام که انسان کامل بود هم جاذبه داشت 
وهم دافعه، ما که خاک پای قنبرعلی هم نیستیم طبیعتا باید جاذبه و دافعه 
داشته باشیم وملاک تفرق و وحدت نباید آدم ها باشند، باید نگاه کنیم که 
افرادی که از ما ناراضی هس��تند چه کسانید، اگردرلشگرمعاویه هستند باید 
خوشحال هم باشیم و اگرازاصحاب حضرت علی »علیه السلام « باشند باید 

تاسف بخوریم. برای من تفرق و وحدت برمبنای اصول است ونه افراد.
یکی ازنقدهای که برخی به شما وهمفکران شما دارند، این است که می   

گویند ش�ما درچندین انتخابات باحمایت ازمحمد دوس�ت، فصیح رامندی 
وحاج آقای عباس�ی عملا اتحاد را بهم زده وازافراد خارج ازلیس�ت حمایت 

کردید؛ چرا ؟ 
من اولا این ادعا را رد می کنم، من بعنوان یک فرد در رایحه خوش خدمت 
و الان هم بعنوان نماینده جبهه پایداری ازوقتی که مسئولیت این دو تشکل 
را داشته ام، این تشکل ها ازاعلام لیست جدا ازجریان اصولگرایی خود داری 

کردند.
 اما برخی می آیند افراد مختلف را به ما نس��بت می دهند ومی گویند که 
این لیس��ت منتسب است به کبودوند و من این کار را ریزسئوال بردن فهم 
وش��عورمخاطب می دانم زیرا این به معنای این اس��ت که مردم نمی توانند 
تش��خیص بدهند که آیا این افراد همفکر کبودوند ب��ودن یا غیرمن. دراین 
انتخابات و ت��ا هروقتی که جریانات اصولگرا ومدع��ی اصولگرایی از جایگاه 
تصمیم گیری خارج نش��وند و درجایگاه تصمیم سازی قرارنگیرند ما بر این 
ش��یوه حرکت خواهیم کرد واگریک جایگاهی برای تصمیم سازی دراستان 
ش��کل بگیرد ما قطعا ازآن استقبال خواهیم کرد.من این ادعا را رد می کنم 

واین را نشانه کوته بینی گویندگان می دانم .
اگرجبهه  نیروهای انقلاب اس�لامی » جمنا« دراس�تان به یک نتیجه ای   

برسند ولیست واحدی بدهند آیا شما ازآن لیست تبعیت خواهید کرد؟ 

مومن ازیک س��وراخ دوبارگزیده نمی ش��ود، ما ازابتداء به مجموعه جمنا به 
عنوان یک فرصت نگاه کردیم اما عملکرد که درتش��کیل ، توسعه وتصمیم 
گیری جمنا اتفاق افتاد، نشان داد که متاسفانه فاقد هرگونه صلاحیتی برای 

این جایگا ست وشان خود را به حداقل ممکن کاهش داد.
 اینک��ه ما ب��رای یک مجمع عمومی طوری اق��دام کنیم که فضاحت تقلب 
در آن مش��اهده ش��ود، آیا می توانیم بگوییم که ای��ن مجموعه جایگاه بلا 
فصلی برای تصمیم گیری برای جریان وفاداربه انقلاب را دارد، تا زمانی که 
خودشان را نشان نداده بودند ما درجلسات اولیه آنها نیزحضورداشتیم و بنا 
برهمکاری بود و ازوقتی که این اتفاق افتاد ومتوجه شدیم که دوستان راه را 

به بیراهه بردند، دیگر نه. جمنا الان برای من تمام شده است. 
به نظر ش�ما کاندیدای مجلس جریان انقلابی باید چه ویژگیهای داشته   

باشد.؟ 
مهمترین ویژگی این اس��ت که افراد به انقلاب وآرمانهای آن اشراف داشته 
باشند ولااقل قانون اساسی را بعنوان بزرگترین و جامع ترین سند جمهوری 
اسلامی باورداشته باشند، می توان به جرات گفت؛ برخی افراد و یا کاندیدای 
نمایندگی مجلس حتی یک باراین قانون اساس��ی که س��ند انقلاب است را 
نخوان��ده وتبیین نک��رده اند و چنین آدمهای نمی توانن��د داعیه دارجریان 
انقلابی باش��ند. تمام اصول مترقی حکمرانی اس��لام درقانون اساسی  وجود 
دارد واین قانون به خیلی ازابهامات که درس��طح جامعه مطرح اس��ت پاسخ 
داده اس��ت. وقتی که قانون جمهوری اس��لامی که زائیده انقلاب اس��لامی 
است مهجوربشود طبیعتا انقلاب اسلامی مهجورمی شود وکسانی که دراین 

مهجوریت نقش دارند را نمی توانیم بعنوان داعیه دارقبول کنیم.
آیا معیارکاندیدای مورد نظرشما فقط جوان و نیروی انقلابی بودن است یا   

کارآمدی و تخصص گرایی هم برای انتخاب آنها اهمیت دارد؟
 بی��ش از۴۸ کلید واژه دربیانیه گام دوم انق��لاب وجود دارد که بر روی هر 
کدام ازاین ها می شود دهها اسلاید و مطلب گذاشت، ما می گوییم افرادی 
که ادامه دهندگان راه انقلاب هستند و می خواهند گام دوم را بردارند، باید 
این ویژگی ها را داش��ته باش��ند، اگرکسی جوان باشد ولی کارآمدی لازم را 
نداشته باشد قطعا درجایگاه بیانیه گام دوم قرار نمی گیرد و بلعکس اگرکسی 
که س��ن و سالی ازاو گذشته و اما باور و درک این را دارد که هیئت اندیشه 
وزر او جوان باش��د و تمکین کند ازتصمیم س��ازی ها ی او، چه بسا از یک 

جوان سی و چهل ساله بهترمیتواند کارانجام دهد.
ما باید براساس کلید واژه های  چهل وهشت گانه ی  بیانییه گام دوم انقلاب 
، مصادیق را پیدا کنیم وممکن اس��ت ۲۰ نفر واجد شرایط باشند وهر کس 

بیشترین شرایط را داشت او را انتخاب ومعرفی می کنیم
عملکرد نمایندگان استان قزوین در مجلس را چگونه ارزیابی می کنید؟  

مگرنماینده اس��تان درمجلس داریم ! » خنده « . مگر مردم استان نماینده 
دارند؟ اگر منظورش��ما نمایندگان جریانات و افراد سیاسی است، باید از آن 

جریانات وافراد بپرسید من نماینده ی برای استان نمی بینم.
عملکرد مدیران استان واستاندار قزوین را چگونه می بینید؟  

یکی ازمهمترین ویژگی های یک مدیر، جس��ارت ، پاک دستی ، آشنایی به 
امور و از همه مهمتر داش��تن دغدغه خدمت به مردم اس��ت، اگر ش��خصی 
مدیر ش��ود  ودغدغه خدمت نداشته باش��د به دنبال خانه، ماشین و مزایای 
می افتد و وقتی چنین شد  این مدیراگر خودش هم پاک باشد اما امضاء می 
کند که فلان زمین با کاربری زراعی تبدیل به مس��کونی ش��ود . اگرمدیری 
جرات و جس��ارت نداشته باش��د با تلفن یک فرد قدرت طلب، یک فرد غیر 
بومی را دریک جایگاه کاملًا ضروری می نشاند . مدیری اگرآشنا به وظایف 
اداری و انقلابی خودش نبود تصمیمی می گیرد و چند صباحی دیگر خودش 
تصمیم خودش را نقض می کند با این چهارمعیار باید عملکرد مدیران استان 
از راس تا ذیل را دید اگر آنها درتصمیم های خود جسارت داشتند به برخی 
افراد و جریانات» نه « بگویند و آیا حاضر شدند درمقابل منافع برخی افراد 
وجریان ها ایستادگی کنند، یا همراهی کردند؟ وقتی صحبت از کالای ایرانی 
می شود  باید همه وسایل اداره مدیرو حتی وسایل منزلش ایرانی شده باشد، 
آیا این باوروجود دارد یا فقط یک شواست ؟ آیا مدیری که صحبت از حقوق 
حداقلی می ش��ود آیا حاضراست ازحقوق نجومی خود بگذرد، من وقتی این 

شاخص ها را درنظرمی گیرم هیچ کدام پاس نمی شود.
ش�ما یک دوره عضو شورای ش�هرقزوین هم بوده اید، عملکرد شورای   

پنجم را چگونه می بینید آیا ش�هرداراصلاح طلب فعلی درتوس�عه شهربا 
شعار انسان محوری موفق بوده است یا خیر؟

مدیرموفق باید تصمیمات درست بگیرد و تصمیمات درست هم باید با اطلاع 
و شناخت درست باشد، من احساس می کنم شورای پنجم اطلاعات درستی 
ندارد و اطلاعاتشان  اصلا کافی نیست وبا اطلاعات ناکافی تصمیمات غلطی 
می گیرند وهمین باعث می ش��ود که طبیعت��اً نمره موفقی به آنها ندهیم . 
بعنوان مثال:  دوربرگردان میدان سید حسن نصرالله قراربود چند وقته تمام 

بشود؟ چقدر طول کشیده است؟ آیا نمی شد دلیلی بیان کنند.
 یکی ازافراد اصلاح طلب درابتدای شورای شهرپنجم می گوید، ساخت پل 
امام رضا علیه السلام یک اشتباه بزرگ است وهمین آقا درعملکرد سال ۹۷ 
شورای شهرافتتاح پل امام رضا را بعنوان دستاوردهای  خود معرفی می کند،  

اینها گاف های بدی است که می دهند. 
به نظرم��ن عملکرد آنها با وضعیت مطلوب خیلی خیل��ی فاصله دارد و جا 
دارد به این موضوعات پرداخته ش��ود که ش��ورای ش��هر درس��ال ۹۷- ۹۶ 
بیش��ترین درصد درآمدی خود از کدام ردیف بودجه ای تامین کرده است . 
ای کاش فعالان فضای مدیریت شهری می رفتند و این ردیف را کشف می 
کردند که درآمد شورای شهررا ایجاد کرده است. ای کاش روی این موضوع 
بیشترمی توانس��تند کارکنند. برخی ها آینده شهررا فروخته اند برای گذران 

دوره خودشان. 
ش�ما مسئولیت قرارگاه فضای مجازی سازمان سراج را بعهده دارید این   

مجموعه چه فعالیتی دارد و هزینه های آن ازکجا تامین می شود؟ 
سازمان فضای مجازی سراج یک مجموعه مردم نهاد است که کاملًا غیردولتی 
است و ماموریت مستقیم و اصلی آن ارتقاء تولیدات و توانمندسازی محتوای 
انقلابی درفضای مجازی اس��ت. طبیعتا وقتی فضای توانمند سازی و ارتقاء 
فعالی��ت برای فضای مجازی اس��ت نیاز به بودجه واعتبارنیس��ت و وظیفه 
سازمان سراج هماهنگی، همدلی و ایجاد یک شبکه از فعالان فضای مجازی 
دراس��تان اس��ت تا با همدلی منابع انس��انی فعالیت های خود را در فضای 

مجازی درحوزه محتوای انقلابی ارتقا دهند .
ما درزیر س��اخت و فضاهای اجرایی هی��چ ورودی نداریم فقط افراد توانمند 
را شناس��ایی م��ی کنیم و الحم��دالله موفق هم بودیم ، م��ا اخیرا یک دوره 
ای برای»  بازی س��ازی« بین فعالان برگزارکردیم وازظرفیت افراد ومربیان 
اس��تفاده می کنیم و برای افراد کلاس مهارت آموزی برگزارواین کلاس ها 
برای بچه هیاتی ها  بصورت رایگان  واز افراد آزاد نیزپول دریافت می کنند. 
اگرافراد به تیم فتوش��اپ کار یا تدوین گرنیازمند باش��ند ما افراد را به آنها 

معرفی می کنیم .
درای��ن قرارگاه فضای مجازی درواقع مدیریت منابع انس��انی اتفاق می افتد 
وتوانس��تیم بیش از۲۰۰ نفر فعال مجازی را شناسایی  کنیم وبیش از ۱۰۰ 

مهندس حامد کبودوند درگفتگو با نسیم قزوین:

بنای ما این است که درانتخابات آینده مجلس نقش آفرین باشیم
نام مهن�دس حامد کبودوند ازس�ال84 درس�تاد انتخاباتی 
دکتراحمدی نژاد درقزوین برس�رزبان ها افتاد، اودرسال 75 
وارد دانش�گاه علم و صنعت ایران ش�د ودررشته مهندسی 
عمران ادامه تحصیل داد، ایش�ان کارشناسی ارشد مدیریت 
فن�اوری اطلاعات وکارشناس�ی ارش�د مدیریت ش�هری را 
نیزدریافت داش�ته وی همچنین کارش�اس حق�وق   نیزمی 
باش�د، او درحال حاضر رییس ستاد بازسازی عتبات عالیات 
اس�تان قزوی�ن را بعه�ده دارد، کاردرش�هرداری ته�ران، 
ش�هرداری قزوین، عضویت درش�ورای اسلامی شهرقزوین، 
دانش�گاه بین المللی امام خمینی)ره( ، پارک علم و فناوری، 
شرکت فنی مهندسی نوین صنعت وچندین گروه مهندسی 
وتاسیس دبیرستانهای غیردولتی از جمله سوابق مدیریتی او 
بحساب می آید، به گفته خود او، کبودوند شخصی ماجرا جو، 
عاش�ق فضای مجازی، فعال سیاسی ودغدغه مند فرهنگی 
اس�ت. نماینده جبهه پایداری اس�تان قزوین ، دبیری جبهه 
وفاداران انقلاب اس�لامی ،عضویت درشورای مرکزی رایحه 
خ�وش خدمت اس�تان وعضوفع�ال جبهه فرهنگ�ی انقلاب 
اسلامی استان ازجمله سوابق سیاسی و فرهنگی او بحساب 
م�ی آید. درغروب یک روزبهاری با اوبه گفتگو نشس�تیم تا 
اتمسفرسیاسی استان را با گفتاربدون ملاحظه وصریح خود 

دگرگون سازد.

ما روی آدم ها نمی بندیم، روی اصول وآرمان ها می بندیم  
من کجا گفتم در انتخابات مجلس شرکت نمی کنم ؟  
جبهه انقلاب باید یک هیات اندیشه ورز بعنوان فصل الخطاب داشته باشد  
برای من تفرق و وحدت برمبنای اصول است و نه افراد  
جمنا الان برای من تمام شده است  
مگر مردم استان قزوین نماینده هم دارند؟  
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جلس��ه ارتقاء س��طح س��واد فضای مجازی را برای خانواده ها ، دانش آموزان 
م��دارس ، کارگران کارخانه ها برگزار کنیم، ما بصورت رایگان مدرس آورده 

ایم بدون حتی یک ریال دریافتی این کلاس ها برگزارشده است.
مهن�دس جوان، حام�د کبودوند را م�ردم قزوین با س�تاد احمدی نژاد   

ش�ناختند، آیا الان هم  بین ش�ما ودکتر احمدی نژاد رابطه استاد شاگردی 
وجود دارد یا نه؟

همانطورکه اش��اره کردید، ما درسال ۷۵ وارد دانشگاه علم و صنعت شدیم 
و یکی از اعضای هیئت علمی دانش��گاه عل��م وصنعت نیزدکتراحمدی نژاد 
بود ورابطه اس��تاد و شاگردی شکل گرفت وکارهای فرهنگی وعلمی دنبال 
شد تا س��ال ۸۲ که ایش��ان وارد شهرداری تهران ش��د وازنیروهای تربیت 
ک��رده خودش دعوت کرد که وارد ش��هرداری تهران ش��وند، من آن موقع 
وارد ش��هرداری تهران نش��دم  وسعی کردم  کارهای اجرایی خودم را دنبال 
کنم وهم با فضای مدیریت ش��هری آش��نا بش��وم وفقط به حلقه مشاوران 
ش��هردار تهران وصل شدیم، اما رابطه کاری پیدا نکردیم . درسال ۸۳ آمدم 
درشهرداری قزوین به عنوان یک مهندس مشغول به کار شدم ودرسال ۸۴ 
انتخابات  ریاس��ت جمهوری شد ودر س��ال ۸۶ هم وارد شورا ی شهرشدم 
واین رابطه بعد ازتشکیل دولت نهم ، دهم و یازدهم هم باقی بود بدون اینکه 
هیچ مقام ومنصب دولتی قبول کنم، برخی افراد ش��اهد هستند که رئیس 
جمهوروق��ت مرا با نام کوچک بنده ص��دا می کردند اما حاضربه قبول هیچ 
پستی نش��دم و بعلت اینکه من درمجموعه مدیریت شهری درهمه سطوح 
ازپیمانکاری، مدیریت ، کارمندی وشورا تجربه کسب کرده بودم وکارشناسی 
ارش��د من نیزمدیریت شهری بود دوست داشتم درمدیریت شهری فعالیت 
کنم . بعد ازس��ال ۹۲ ارتباط ما همچنان برقرار بود، البته ازهمان س��ال ۹۰ 
نقدهای جدی ما به برخی افراد واطرافیان رئیس جمهوروجود داشت والان 
هم دروبلاگ من موجود است و این نقدها  در سال ۹۲ شدت گرفت وهمین 
موضوع هم سبب آزرده خاطری ایشان هم شد و رابطه ما کمرنگ شد ازسال 
۹۳ تقریباً کمرنگ  ترشد ودرسال ۹۴ به طورکامل قطع شد زیرا من نسبت 

به اطرافیان ایشان  نقدهای جدی داشتم ومجموعه آنها نمی پذیرفتند.
اگرنزدیکان احمدی نژاد درانتخابات مجلس بخواهند لیست بدهند، آیا   

حاضرهستید در لیست آنها قراربگیرید؟ 
همانطورک��ه گفتم  م��ا روی آدمها نمی بندیم ! ما روی اصول وآرمان ها می 
بندی��م و طرفداران روحانی ویا علیخانی ویا هرگروهی دیگری هم بخواهند 
با ما مفاهمه کنند و با اصول وآرمانهای ما مطابقت داش��ته باش��د روی آن 

هستیم.
کارکردن درس�تاد بازس�ازی عتبات عالیات چه لذت�ی دارد ؟ آیا متفاوت   

ازفضای سیاسی است؟ 
اهل بیت علیه الس��لام وبلاخص حضرت امام حسین علیه السلام با پوست 
و گوش��ت ما ایرانی ها عجین شده است، درانتخابات سال ۹۷ دریک مناظره 
ای که بین من بعنوان نماینده ستاد آیت اله رییسی و نماینده ستاد روحانی 
درس��الن کوثربرگزارشد وبه واسطه اشراف اطلاعاتی که بنده داشتم، جلسه 
مغلوبه شد به نفع بنده  طوری که طرفداران رقیب با اعتراض جلسه را ترک 
کردند وطرف مناظره ما را بازخواست می کردند،ایشان بعد ازپایان جلسه به 
من گفت نتیجه انتخابات که درجمعه مش��خص میشود اما اگربرای عتبات 
هرکاری خواس��تید درخدمت هستیم، این نش��ان می دهد که امام حسین 
متعلق به این جناح وآن جناح نیس��ت ومن افتخارمی کنم درجوانی مدال 
خادمی اهل بیت رابه گردن ما انداخته اند واین مدال را با هیچ پستی حتی 
اس��تانداری قزوی��ن هم عوض نمیکنم، مگراینکه خ��ود اهل بیت ما را قابل 

ندانند واین توفیق را سلب کنند.
 سعی کردم وقت خوبی برای ستاد بازسازی عتبات عالیات بگذارم ، دراربعین 
سال ۹۵  یک سال قبل ازآمدن من قزوین دارای ۴ موکب بود  ودرسال ۹۶ 
شد ۵۲ موکب و در سال ۹۷ شد ۶۸ و نسبت ۶۸ به ۴  به نظرم گواه خوبی 

است که ان شاالله نوکرخوبی برای اهل بیت علیه السلام باشیم .
درچند ماه پیش تصویری ازیک قرارداد درفضای مجازی منتشرش�د که   

درآن زمانی که درش�ورای شهربودید مشاوره یک شرکت برای تغییر طرح 
کارب�ری زمینی درقزوین را عهده داربودید و 30 درصد منافع ازاین قرارداد 

به شما رسیده توضیح می دهید موضوع چه بوده است؟ 
همانطورکه دراول صحبت عرض می کردم اگراطلاعات دربحث یک موضوع 
ناقص باش��د به طبع آن تصمیم ناقص اس��ت، ما یک ش��رکت مهندس��ی 
ازدیربازداش��تیم والان هم داریم من رئیس هیئت مدیره آن هس��تم و دارم 
فعالیت می کنم ودرتمامی قوانین و آیین نامه های  شورا و شهرداری داشتن 
یک شرکت مهندسی منعی نداش��ته و ندارد، نکته ای که وجود دارد برخی 
با ضعف ش��دید اطلاعات روبه رو هس��تند، درهمان قس��مت قراردادی  که 
منتشرکرده بودند، آمده است تغییرکاربری به ما ربطی ندارد . من به عنوان 

ط��راح باید طراحی بکنم و طراحی کرده ام، درهمان بند که منتش��رکردند 
نوشته شده با کاربری مرتبط، یعنی طراح نقشی درکاربری ندارد، بلکه فقط 
طراحی بعهده اوس��ت   وبعد ازطراحی به مالک تحویل میدهد و درقرارداد 
نیزآم��ده با کارب��ری مرتبط ، لذا ای��ن هم ازکم اطلاعی منتش��رکنندگان 
بود که حداقل اگرمیخواس��تند بن��دی از قرارداد را منتش��رکنند، بندی را 
منتش��رمی کردند که درآن بند این موضوع نباشد که خودشان خودشان را 
ضای��ع کنند . من دراین قرارداد حق الزحم��ه طراحی برای کاربری مرتبط 
دریافت داش��ته ام وهیچ نقشی درتغییر کاربری زمین یا باغ نداشته  ام ، من 

می توانم همه قرارداد را منتشر کنم وهیچ ابایی ندارم.
برخی دوس�تان به ش�ما نقد دارند که ش�ما ش�رکت پیمانکاری دارید و   

دربرخی پروژه ها مانند س�اخت یک پل درش�هراقبالیه ک�ه قبل از تحویل 
فروریخت، موجب وارد ش�دن ضرر و زیان به شهرداری شده اید وبه همین 

علت هم به دادگاه رفته اید آیا درست است؟
این هم ناشی ازبی اطلاعی است، من وقتی به عضویت شورای شهردرآمدم 
ازنظام مهندس��ی قزوین اس��تعفا دادم و ازهمان موقع عضو نظام مهندسی 

تهران هستم، برای اینکه هیچ فعالیت مهندسی با رابطه انجام ندهم. 
نکته دوم کدام پل ریخته اس��ت؟ ما یک پروژه دراقبالیه اجرا کردیم، خیلی 
هم خوب و قوی بود اما پول ما داده نش��د وما ش��کایت کردیم و به عنوان 
شاکی به دادگاه مراجعه کردیم وگفتیم پول ما را نمی دهند. بعد ازبرکناری 
شهرداروقت و محکوم شدن رئیس س��ازمان حمل و نقل نهایتاً مدیرجدید 
ش��هرداری آمد و پول ما را داد وهمه اینها ناش��ی از بی اطلاعی است وهمه 
اسناد هم موجود است که بنده شکایت کردم، شهراقبالیه یک پل بیشترندارد 
وازساکنان اقبالیه می شود پرسید آیا این پل سابقه فروریختن دارد یا نه، این 

موضوع واضحی است. 
بعد ازاینکه حاج فصیح رامندی و حق ش�ناس حاضرنشدند ازشورای شهر   

اس�تعفاء دهند دوباره درمطلب�ی خواندیم که گفت�ه بودید منتظرحضوریک 
کاندیدای جوان وانقلابی باشید؟

 من نگفته بودم ، یکی از دوستان همفکرگفته بود ومن هم جلوی نوشته آن 
دوست یک علامت سوال گذاشتم؟

حجت الاس�لام خضری هم اخیراً گفته جبهه فرهنگی انقلاب برای هیچ   
ش�خصی ویا جریانی هزینه نمی ش�ود ،آیا جبهه انقلاب قصد معرفی افراد 

برای انتخابات مجلس را دارد یا نه؟
م��ا اگرمفهوم جبهه انقلاب را بدانیم این حرف را نخواهیم زد، مگرمیش��ود 
انسان به یک مکانیکی برود اما تقاضای یک  نسخه شفا بخش برای بیماررا 
داش��ته باش��د و یا بلعکس، ماهیت طبیب، طبابت اس��ت وماهیت مکانیک 
نیزمکانیکی، این س��وال ازابتدا غلط است. اگرشخصی آمد وسبقه فرهنگی 
داش��ت وافکارش با افکار فعالان جبهه فرهنگی نزدیک بود دلیلی نمی شود 

که این شخص مرتبط با جبهه فرهنگی باشد.
آیا جبهه فرهنگی انقلاب اسلامی هیچ تصمیم انتخاباتی نمی گیرد؟  

جبهه فرهنگی انقلاب به نص صریح فرمایشات رهبری ازورود به بحث های 
زود انتخاباتی منع شده است، اما سیاست ما عین دیانت ماست، ما به دنبال 
ایجاد گفتمان انقلاب هستیم . چراکه درزمان امام حسن علیه السلام ، امام 
معصوم را محکوم به صلح کردند ؟ چرا درزمان امام حسین علیه السلام بعد 
ازآن که ۲۰ هزارنامه به او دادند، تنهایش گذاشتند واو ویارانش را غریبانه به 
شهادت رساندند، اینها به علت نبود تحلیل درست سیاسی برخی مسلمانان 
بود و لذا فعالیت سیاس��ی یا فعالیت انتخاباتی کاملا متفاوت اس��ت وارتقاء 
درگفتمان سیاسی انقلاب که همان گفتمان دینی، علمی و فرهنگی انقلاب 

است ضرورت دارد. 
دراین اوضاع و احوال اقتصادی که مردم با مشکلات زیادی روبروهستند،   

آیا اصلًا مردم برای مش�ارکت درانتخابات اقبالی نشان خواهند داد یا خیر؟ 

پیش بینی شما چیست؟ 
م��ردم به ش��عارها و آرم��ان های انق��لاب وفادارند، به گفت��ه و اذعان همه 
کارشناس��ان سیاس��ی راهپیمایی ۲۲ بهمن و روز قدس  امس��ال به مراتب 
پرش��ورتر ازهمه س��الها بود. مردم به گفتمان و آرمان های انقلاب وفادارند 
وهرک��س که صادقانه، گفتمان انقلاب را روی دس��تش بگیرد موفق خواهد 
شد، مردم به این فهم رسیده اند که چه کسی با آنها صادق است و چه کسی 
مدعی . مردم بین گنجش��ک وقناری فرق می گذارند، اگرفعالان انتخاباتی 
واقعیت ه��ای انقلاب را بیان کنند قطعا مورد اقبال مردم قرارخواهند گرفت 
واگر به دنبال منافع حزبی یا گروهی باشند باعدم اقبال مردم روبروخواهند 

بود.
با توجه به تجربه مدیریتی که درشورا ی شهرومدیریت شهری داشتید،   

چرا دردو دوره درانتخابات ش�ورا ثبت نام نکردید وچرا درانتخابات مجلس 
کاندید نمی شوید؟ آیا کناره گیری شما فرار از تکلیف نیست؟

م��ن کی گفت��م در انتخابات مجلس نمی آم !!» خن��ده «. من نقش خودم 
را درمدیریت حوزه ش��هری درنقش یک اندیش��ه ورزم��ی دانم ، من فضای 
شورا و پیمانکاری و مشاورشهرداری را تجربه کردم ومی توانم به عنوان یک 
اندیش��ه ورز به  دوستان مش��ورت وراهنمایی بدهم، گردش نخبگان یعنی 
همین، آیا همیشه من باید درشورا باشم ؟! من درسال ۸۶ زمانی که جوانان 
را کس��ی باورنمی کرد و نمی گذاش��تند آنها وارد عرصه های تصمیم گیری 
ش��وند وارد  ش��ورا شهرشدم وآن جو را شکس��تم و جزو معدود افراد جوان 
زیر۳۰ سال درکشور واستان بودم که وارد شورا ی شهرشدم وهمزمان تنها 
عضوش��ورای بودم که ریاست دو کمیسیون عمران و برنامه وبودجه شورا را 
بعهده داشتم . احساس می کنم با تجربه ای که کسب کردم باید کناربکشم 
و درکناردوس��تان باشم وخوش��حالم در این دوره اخیرشاهد حضورجوانان 

درشورا شهرهستیم
آیا تش�کیلات شما درجلس�ات وحدت بین اصولگرایان » جمنا « حضور   

دارد یا نه؟
 نه، تا زمان این مصاحبه ازما دعوت نشده است

 دوست داشتید از شما چه سئوال دیگری بپرسیم که نپرسیده ایم ؟  
من دوس��ت داشتم که ازمن بپرس��ید، آیا نمایندگان  و نامزدهای انتخابات 
مجلس که هنوزشش ماه مانده تا انتخابات مجلس آیا حاضرند بگویند برای 
چه می خواهند کاندیدای انتخابات مجلس ش��وند تا مردم با اهداف سیاسی 
وحزبی آنها آش��نا شوند واین آش��نایی درتصمیم گیری مردم برای انتخاب 

آنها تاثیردارد.
حرف پایانی اگردارید بفرمایید؟  

من تش��کرمی کنم از شما اصحاب پرتوان رسانه که دراین فضا ریش سفید 
کرده وهم اکنون هم فعال هستید و تلاش می کنید ومن تاثیرگذاری نشریه 

شما را درموضوعات اخیربه عینه دیدم. 

با ش�نیدن این کلمات اولین عبارتی که به ذهنتان می آید   
چیست ؟ 

امام خمینی: روح خدا در کالبد زمان �
مقام معظم رهبری: امام ایستاده �
حسن روحانی: مدعی کم کار �
دکتر احمدی نژاد: سکوت �
سید محمد خاتمی: یاغی انقلاب �
آیت الله مصباح یزدی: مطهری زمان �
آیت اله آقا طهرانی : استاداخلاق �
آیت الله باریک بین: عارف زاهد �
آیت الله عابدینی: مجنون قرآن �
شیخ قدرت علیخانی : مجنون قدرت �
سید ناصر قوامی: تاریخ مصرف گذشته �
آیت الله شالی : ذوب درامامت �
سیدعلی اکبر ابوترابی: ذوب درخدمت �
سردارآبنوش: نظامی فرهنگی �
سید مرتضی حسینی: سید دوست داشتنی �
دکتر قالیباف: مدیرجهادی �
مهندس سیاهکالی مرادی : مدیری با سابقه رسانه ای �
جبهه پایداری: تبیین کننده ولایت فقیه �
مسجد با صفای ولایت: سنگرامن بچه های امروز �
موتلفه : دلسوز �
شهید انبارلویی: بی ادعای وپرکار �
 برادرشهید تان احمد کبودوند: تابع ولایت �
آخرین فیلمی که دیدید: آن 23 نفر �
تیم مورد علاقه: پرسپولیس �
فتنه 88: حجامت انقلاب �
بهترین دوران زندگی : دانشجویی �
سهم شما دردفاع مقدس: خانواده  �
اربعین : جاذبه مغناطیس حسینی �
کربلا:  وعده گاه عشاق �
انتخابات: محل امتحان �
جبهه فرهنگی: ضرورت انقلاب �
محسن حق شناس: جوان دوست داشتنی �
سازمان سراج : مجموعه مخلصین بی ادعا درفضای مجازی  �
اسفندیاررحیم مشایی: خدا عاقبت همه را بخیرکند  �
داود محمدی : نماینده  �
آیت اله اسلامی : مدرس حوزه علمیه �
خانم زرآبادی: نماینده جریانات  �
حاج فصیح رامندی: ادای دین کرده به انقلاب �
محسن رحیمی: یادگارشهدا �
مرد آرمانی شما چه کسی است: قطعاً مقام معظم رهبری �
نزدیک ترین دوست: همه دریک سطح هستند  �
شهرقزوین: شهردوست داشتنی من �
الموت : بکرترین جای قزوین �
بومی یا غیربومی هس�تی : درست است که متولد تهران هستم ولی  �

بیش از 40 سال است که خانه ام قزوین است. 

چکیده گفتگو... 
حض�رت علامه مصب�اح یزدی بفرموده؛  مقام معظ�م رهبری مطهری زمان اس�ت و از معدودعلماء و  �

اندیشمندانی است که تمرکزروی مقوله ولایت فقیه دارند.
خیلی از کسانی که در دولت نهم و دهم حرکت های انجام می دادند، خودشان را منتسب می کردند  �

به جبهه پایداری اما اندیشه و بنیاد فکری آنها با جبهه پایداری متفاوت بود.
اینکه اگر5 یا 6 نفر ازجای قهرکنند وبروند درجای دیگری برای خود حزب تش�کیل دهند کارخوبی  �

نیست
الان ، نه زمان ثبت نام و نه فصل اعلام کاندیداتوری برای مجلس است ، بنای ما مصرانه این است که  �

درانتخابات آینده مجلس نقش آفرین باشیم .
حضرت آقا ما را منع ازفعالیت سیاسی نکردند اما گفتند جبهه فرهنگی از فعالیت های زودگذرانتخاباتی  �

دورباشد بطورکلی نگاه انتخاباتی ازجبهه فرهنگی انقلاب دوراست.
ت�ا زمانی که جریان وفا داربه انقلاب، فرمایش�ات مقام معظم رهب�ری را نصب العین خود قرارندهند،  �

محکوم به شکست خواهند بود.
جریانات وفا داربه انقلاب اس�لامی باید یک هیات اندیش�ه ورزبعنوان فصل الخطاب داش�ته باشد تا  �

سیاس�ت های کلی را بدهد و همه افراد هم بای�د ازهیات تبعیت کنند بنظرم جریان رقیب  مدلی ازاین 
هیات اندیشه ورز را سالها تشکیل داده و فردی را بعنوان فصل الخطاب قرارداده است وتوانسته با بسیج 

عمومی طرفداران خود موفق شود.
وقتی می گوئیم وحدت ! وحدت حول چه کسی ؟ وقتی می گوئیم فلانی اصولگراست یعنی چی؟ فرق  �

بین اصول گرا و اصلاح طلب چیس�ت ؟ وقتی بدرس�تی مفاهمه انجام نش�ده و اطلاعات ما کامل نیست 
تصمیم درستی گرفته نمی شود.

تشکیل هیات اندیشه ورزکه فصل الخطاب باشد تنها راهی است که می تواند جریان اصول گرا ووفا  �
دار به انقلاب  را نجات دهد.

اگرفردی بداند یکی ازدوس�تان ومش�اورانش دچارمشکل مالی و اخلاقی ش�ده ونسبت به آن اعلام  �
برائت نکند با کدام اصول انقلاب همخوانی دارد.

برخی آقایان درقضییه تخریب قبورشهدا درسال 88 با اینکه رابطه سازمانی با سپاه داشتند خود را  �
کنارکشیدند وبه ما که از سپاه دفاع کردیم نسبت مخالف دادند، آیا این ها نشانه تزویرنیست.

برای من تفرق و وحدت برمبنای اصول است ونه افراد. �
م�ن بعنوان یک فرد در رایحه خوش خدمت والان هم بعن�وان نماینده جبهه پایداری ازوقتی هم که  �

مس�ئولیت این دو تشکل را داشته ام، این تشکل ها ازاعلام لیست جدا ازجریان اصولگرایی خود داری 

کردند.
دراین انتخابات و تا هروقتی ک�ه جریانات اصولگرا ومدعی اصولگرایی ازجایگاه تصمیم گیری خارج  �

نشوند و درجایگاه تصمیم سازی قرارنگیرند ما بر این شیوه حرکت خواهیم کرد.
اگر جایگاهی برای تصمیم سازی دراستان شکل بگیرد ما قطعا ازآن استقبال خواهیم کرد �
ماازابتداء به جمنا به عنوان یک فرصت نگاه می کردیم اما عملکرد آنها درتش�کیل ، توسعه وتصمیم  �

گیری، نشان داد که متاسفانه فاقد هرگونه صلاحیتی برای این جایگا ست.
جمنا الان برای من تمام شده است �
اگرکسی جوان باشد ولی کارآمدی لازم را نداشته باشد قطعا درجایگاه بیانیه گام دوم قرار نمی گیرد. �
مگرنماین�ده اس�تان درمجلس داریم ! » خنده « . مگر مردم اس�تان نماینده دارند؟ اگر منظورش�ما  �

نمایندگان جریانات و افراد سیاس�ی است، باید از آن جریانات وافراد بپرسید من نماینده ی برای استان 
نمی بینم .

من احس�اس می کنم ش�ورای پنجم اطلاعات درس�تی ندارد و اطلاعاتش�ان  اصلا کافی نیس�ت وبا  �
اطلاعات ناکافی تصمیمات غلطی می گیرند

ای کاش مش�خص می گردید بیش�ترین بودجه ش�هرداری از کدام بخش تامین شده است ، برخی ها  �
آینده شهررا فروخته اند برای گذران دوره خودشان. 

برخی افراد شاهد هستند که رئیس جمهوروقت »دکتراحمدی نژاد « مرا با نام کوچک صدا می کردند  �
اما حاضربه قبول هیچ پستی دولتی نشدم.

ارتباط  من با دکتر احمدی نژاد ازسال 93 تقریباً کمرنگ شد ودرسال 94 به طورکامل قطع شد زیرا  �
من نسبت به اطرافیان ایشان  نقدهای جدی داشتم .

ما روی آدم ها نمی بندیم، روی اصول وآرمان ها می بندیم و طرفداران احمدی نژاد یا روحانی ویا حتی  �
علیخانی اگربخواهند با ما مفاهمه کنند و با اصول وآرمانهای ما مطابقت داشته باشد روی آن هستیم.

م�ن افتخارمی کنم درجوانی م�دال خادمی اهل بیت رابه گردن ما انداخته ان�د واین مدال را با هیچ  �
پستی حتی استانداری قزوین هم عوض نمی کنم.

جبهه فرهنگی انقلاب به نص صریح فرمایش�ات رهبری ازورود به بحث های زود بازده انتخاباتی منع  �
شده است، اما سیاست ما عین دیانت ماست، ما به دنبال ایجاد گفتمان انقلاب هستیم.

وهرکس که صادقانه، گفتمان انقلاب را روی دستش بگیرد موفق خواهد شد �
اگرفعالان انتخاباتی واقعیت های انقلاب را بیان کنند قطعا مورد اقبال مردم قرارخواهند گرفت واگر به  �

دنبال منافع حزبی یا گروهی باشند باعدم اقبال مردم روبروخواهند بود.
من  کجا گفتم در انتخابات مجلس  شرکت نمی کنم  ؟!» خنده «  �
 آیا کاندیدای مجلس حاضرند بگویند برای چه می خواهند کاندیدای انتخابات مجلس شوند  شناخت  �

اهداف و انگیزه کاندیدا درتصمیم گیری مردم برای انتخاب تاثیردارد.

من افتخارمی کنم درجوانی مدال   
خادمی اه�ل بیت به گردنم انداخته 

شده است 

برخی آینده ش�هرقزوین را برای   
گذران دوره خودشان فروخته اند
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سارقان زورگیر در تله 
کارآگاهان پلیس آگاهی

 رییس پلیس اس��تان از دستگیری اعضای یک 
باند سه نفره از س��ارقان زورگیر که دست به ۱۰ 
مورد س��رقت زده بودند، توسط پلیس شهرستان 

تاکستان خبر داد.
به گزارش خبرنگار ما، س��رهنگ مهدی حاجیان 
در تش��ریح جزییات این پرونده و نحوه شناسایی 
و دس��تگیری متهمان گف��ت: از چند هفته قبل 
گزارش سرقت های موتورسیکلت در مناطقی از 
جنوب شهر تاکستان به مرکز فوریت های پلیسی 
۱۱۰ اعلام می شد که با توجه به اهمیت موضوع، 
دس��تورات لازم برای بررسی س��ریع این سرقت 
ه��ا صادر و مراتب به صورت ویژه در دس��تور کار 

ماموران پلیس قرار گرفت.
وی افزود: ماموران با بررسی های پلیسی و انجام 
تحقیقات محل��ی پیرامون این پرونده براس��اس 
یافته های خود به س��رنخ هایی دست یافتند که 
مشخصات ظاهری عامل ارتکاب این سرقت ها را 

برای پلیس نمایان می کرد.
سرهنگ حاجیان با بیان اینکه ماموران کلانتری 
۱۲ پلیس تاکستان پس از هماهنگی با مقام قضایی 
و در ی��ک عملیات ضربتی این فرد را شناس��ایی 
کردند، اضافه کرد: ماموران پس از چندین ساعت 
تعقیب و انجام مراقبت های پوششی او را دستگیر 

کرده و به مقر کلانتری انتقال دادند.
این فرمانده ارشد پلیس تصریح کرد: ماموران در 
ادامه روند تحقیقات پرون��ده و در بازجویی های 
فنی از متهم به ش��واهدی دست یافتند که نشان 
از دست داش��تن وی در ۱۰ مورد سرقت صورت 

گرفته به ارزش ۲ میلیارد ریال داشت.
به گفته سرهنگ حاجیان سه مورد از این سرقت 
ها به صورت زورگیرانه انجام شده و یکی از آنها نیز، 
سرقت از باجه بانکی در استان تهران به مبلغ ۹۰۰ 

میلیون ریال بوده است.
وی همچنی��ن با تاکید بر اینکه، متهم در جریان 
در تحقیق و بازجویی به همدستی ۲ نفر که یکی 
از آنها زن بود در انجام این سرقت ها اعتراف کرد 
که این متهمان نیز در عملیاتی غافلگیرانه توسط 
ماموران دستگیر شدند، خاطرنشان کرد: اعضای 
این باند پس از تکمیل پرونده برای س��یر مراحل 

قانونی به مراجع قضایی معرفی شدند.

خبر

دس��تگیری و اعتراف تلخ پ��دری در قزوین راز 
قت��ل دختر ج��وان او را که جس��دش در جاده 

قدیم ساوه پیدا شده بود فاش کرد.
به گ��زارش خبرنگار م��ا، پرونده ای��ن جنایت 
هولناک هنگامی گش��وده شد که صبح بیست 
و هفتم فروردین ماه امس��ال، مردی در تماس 
با مرکز فوریت های پلیسی ۱۱۰ زرندیه مدعی 
شد جس��د یک زن را در حاش��یه ریل راه آهن 
ج��اده قدیم س��اوه- تهران دیده اس��ت. وی به 
اپراتور پلیس گفت: س��وار یک قطار مس��افری 
ب��ودم و هنگام حرکت از پنج��ره بیرون را نگاه 
می کردم اما وقتی قطار از کنار پل راه آهن جاده 
قدیم ساوه- تهران رد می شد، ناگهان چشمم به 

یک جسد افتاد که زیر پل افتاده بود. 
پس از این تماس تلفنی، پلیس تحقیقات خود 
را آغ��از کرد، این در حالی ب��ود که فرد تماس 
گیرن��ده تلفنش را از دس��ترس خارج کرده بود 
و ماموران امکان تماس مجدد با او را نداش��تند. 
کارآگاه��ان پلی��س آگاه��ی زرندی��ه بلافاصله 
ب��ه محل مورد نظ��ر اعزام ش��دند و در جریان 
جس��تجو در حوال��ی پل راه آهن جس��د زنی را 
پی��دا کردند که چند روزی از مرگش گذش��ته 
و صورتش متلاشی ش��ده بود. با اعلام موضوع 
به بازپرس ویژه قتل تحقیقات برای شناس��ایی 
هویت مقتول و دس��تگیری عامل یا عوامل این 

جنایت در دستور کار قرار گرفت.
با انتقال جس��د به پزشکی قانونی، مشخص شد 
مقتول دختری ۳۰ س��اله و معتاد بوده است. با 
تعیین هویت این زن با اقدامات پلیسی، خانواده 
او شناسایی شدند. کارآگاهان آگاهی شهرستان 
زرندی��ه در ادام��ه تحقیقات ب��ا دریافت نیابت 
قضایی دو بار به خان��ه پدر دختر جوان رفتند، 
اما خان��واده اش حاضر به پاس��خگویی نبودند. 
بدی��ن ترتیب با توجه ب��ه اینکه خانواده مقتول 
با پلیس همکاری نمی کردند و منکر گم ش��دن 
دخترشان بودند این فرضیه که قتل خانوادگی 
بوده و قاتل یکی از اعضای خانواده باش��د، قوت 
گرفت. با بدس��ت آمدن این سرنخ، بررسی های 
تخصصی از اعضای خانواده آغاز و مشخص شد 

پدر خانواده از زمان قتل ناپدید شده است.
رییس پلیس شهرستان زرندیه با تایید این خبر 
گفت: »با توجه به اینکه ارتکاب قتل از س��وی 
پدر خانواده برای پلیس محرز ش��د، کارآگاهان 
دایره مبارزه با جرایم جنایی پلیس آگاهی این 
شهرستان در ادامه تحقیقات خود با بهره گیری 
از یافت��ه های فنی پلیس��ی، ب��ه ردی از متهم 

فراری در قزوین دست یافتند.
اف��زود:  روش��ندل«  »محمدرض��ا  س��رهنگ 
کارآگاهان بر همین اساس با هماهنگی مقامات 
قضایی شهرس��تان و اخذ نیاب��ت، عازم قزوین 

ش��ده و دوازدهم خرداد ماه در جریان عملیاتی 
غافلگیرانه با محاصره مخفیگاه متهم فراری، او 
را که تصور نمی کرد لو رفته باش��د، دس��تگیر 

کردند. 
وی ب��ا اش��اره به انتق��ال متهم به شهرس��تان 

زرندی��ه، اضافه ک��رد: وی در جری��ان تحقیق 
و بازجوی��ی در ب��اره نح��وه قت��ل دخترش به 
کارآگاهان گفته اس��ت؛ دخترم اعتیاد داش��ت 
و با رفتاره��ای غیراخلاقی اش آبروی ما را برده 
بود. دیگر نمی توانستم کارهایش را تحمل کنم. 

تذکرهایم فایده نداش��ت و از دس��تش خس��ته 
شده بودم. 

ریی��س پلی��س شهرس��تان زرندی��ه همچنین 
خاطرنش��ان کرد: به گفته متهم، روز جنایت به 
بهانه ای او را س��وار خ��ودروی خودم کردم و به 
خارج شهر رفتیم. بین راه دخترم از من خواست 
جای خلوتی نگه دارم تا به دستشویی برود، اما 
وقتی پیاده ش��د متوجه ش��دم می خواهد مواد 
مصرف کند، دیگر نتوانس��تم خ��ودم را کنترل 
کنم، چوب��ی را که همراهم بود برداش��تم و به 
سرش کوبیدم. وقتی روی زمین افتاد و مطمئن 
شدم نفس نمی کشد برای اینکه شناسایی نشود 
صورتش را با س��نگ متلاش��ی کردم و جسد را 
داخل ماش��ین انداختم و به سمت جاده قدیم 
س��اوه- تهران رفتم و جس��د را زیر پل راه آهن 
انداخت��م. در این چند ماه ه��م عذاب وجدان، 
لحظه ای رهایم نمی کرد اما نمی توانستم خودم 

را معرفی کنم و فرار کردم.
در همی��ن حال، س��روان س��یف رییس پلیس 
آگاهی شهرستان زرندیه نیز در باره این پرونده 
اعلام کرد: متهم پس از اعتراف به قتل دخترش 
و بازس��ازی صحنه جرم، تحویل مراجع قضایی 
زرندیه شد، اما از آنجا که قتل در استان تهران 
رخ داده، پرونده پس از تکمیل برای رس��یدگی 

به تهران فرستاده می شود.

اعتراف تلخ متهم در پی دستگیری توسط پلیس در قزوین

ضربات پدر، جان دختر معتاد را گرفت

بی احتیاطی، جان مسافر اردبیلی
را در قزوین گرفت

قزوین- قائم  مقام س��ازمان آتش نش��انی و خدمات ایمنی از غرق ش��دن مس��افر 
سالخورده اردبیلی حین شنا در کانال آب مادر خبر داد.

قدیر موسی خانی در تشریح جزییات این خبر اظهار کرد: عصر دوشنبه گذشته بعد 
از اعلام خبر غرق شدن فردی به سامانه ۱۲۵ آتش نشانی بلافاصله تیم های غواصی 

ایستگاه های سه و شش به محل حادثه اعزام شدند.
وی افزود: پس از حضور تیم غواصی مشاهده شد، مرد مسافری که به همراه خانواده 
خود عازم اردبیل بودند با متوقف کردن خودرو درحاش��یه آزادراه قزوین- رش��ت 
به دلیل گرمای هوا، قصد ش��نا کردن در کانال آب مادر قزوین را داش��ت که براثر 

بی احتیاطی و ناآشنا بودن به فن شنا و جریان تند آب در این کانال غرق شده است.
این مسئول با بیان اینکه، با تلاش  فراوان تیم غواصی جسد این مرد ۶۰ ساله حوالی شهرک ناصرآباد پیدا شد، اما به رغم عملیات 
احیا، مسافر اردبیلی جان خود را از دست داده بود، اضافه کرد: جسد این فرد با حضور ماموران پلیس به سردخانه منتقل شد.

سارقی با تهدید، طلاجات 
پیرزن تاکستانی را دزدید

تاکستان- به گفته رییس پلیس، سارقی که با توسل به تهدید طلاجات پیرزنی 
را در این شهرستان به سرقت برده بود، دستگیر شد.

سرهنگ کوروش عزیزی افزود: در پی سرقت زورگیرانه طلاجات زن سالخورده 
ای در ش��هر تاکستان، شناسایی و دستگیری عامل این سرقت در دستور کار 

مأموران پلیس قرار گرفت.
وی اضافه کرد: مأموران در جریان انجام اقدامات اطلاعاتی به فردی که به صورت 
مشکوک در خیابان های شهر در حال پرسه زنی بود مظنون شده و او را که پس 

از مشاهده مأموران اقدام به فرار کرده بود، دستگیر شد، کردند.
این فرمانده پلیس تصریح کرد: این فرد پس از انتقال به کلانتری، تلاش داشت خود را بی گناه نشان دهد، اما هنگامی که با 

مستندات پلیس روبرو شد چاره ای جز بیان حقیقت نیافت و به سرقت زورگیرانه طلاجات شاکی اعتراف کرد.
سرهنگ عزیزی همچنین خاطرنشان کرد: متهم پس از ارجاع پرونده به دادسرای عمومی و انقلاب تاکستان با قرار صادره 

توسط مقامات قضایی روانه زندان شد.

روی خط حادثه

به گزارش خبرنگار ما؛ دکترحس��ین غیاثوند ش��هردار بوئین زه��را درگفت وگوی 
اختصاصی با خبرنگار ما ضمن تبریک عید سعید فطر وبا تاکید بر اینکه ماه مبارک 
رمضان ماهی سرش��اراز نور، رحمت، مغفرت و آمرزش است اظهار کرد: ماه مبارک 
رمضان در آموزه های دینی مسلمانان  بویژه در آیات قرآن مجید از جایگاه و اهمیت 
بی نظیری برخودار است؛ تا جایی که خداوند عبادت در شب های قدر ماه مبارک 

رمضان را با هفتاد سال عبادت برابری داده است.
وی ادامه داد: ماه مبارک رمضان در میان تمام مسلمانان ارزش و احترام بسیار بالایی 
دارد به همین سبب در بسیاری از کشورهای اسلامی عید سعید فطر بزرگترین و 

اصلی ترین عید آنان محسوب می شود.
 شهردار بوئین زهرا افزود: شاید تا چند سال گذشته در کشور ما نسبت به شب های 
ماه مبارک رمضان توجه و اهتمام لازم صورت نمی گرفت؛ اما در سال های گذشته با 
اجرای برنامه های مختلف شب های ماه مبارک رمضان در کشور ما جایگاه مناسبی 

را در بین مردم پیدا کرده است.
غیاثوند سپس با یادآوری اهتمام و توجه ویژه شهرداری بوئین زهرا به مسائل فرهنگی 
و مذهبی خاطرنشان کرد: بنده به مجموعه همکاران خودم در شهرداری بوئین زهرا 

تاکی��د کرده ام ک��ه در کنار فعالیت و اقدامات تحول آفرین عمرانی و خدماتی باید 
اجرای برنامه های فرهنگی، ارزشی و مذهبی در چارچوب ماموریت و مسئولیت های 

شهرداری مورد   اهتمام جدی قرار بگیرد.
وی س��پس با یادآوری استقبال گسترده و باشکوه ش��هروندان بوئین زهرا از اولین 
جش��نواره شب های رمضان در شهر بوئین زهرا در سال گذشته  گفت: با توجه به 
تجربه سال گذشته قبل از شروع ماه مبارک رمضان برنامه ریزی و هماهنگی های 
لازم برای برگزاری دومین جشنواره شب های آسمانی ماه مبارک رمضان در شهر 
بوئین زهرا انجام شد که با توجه به برنامه ریزی دقیق، جشنواره در زمان اجرا که از 
۸ خرداد ماه ش��روع شد و تا ۱۲ خرداد ادامه داشت مورد استقبال باشکوه و پرشور 

نشاط شهروندان قرارگرفت.
 این مقام مسئول با اعلام اینکه اولین جشنواره شب های آسمانی رمضان شهرداری 
بوئین زهرا در سال ۹۷ در پارک امیرالمومنین)ع( شهرک کارمندان برگزارشد تصریح 
کرد: امسال با توجه به پیش بینی شرایط ناپایدار جوی دومین جشنواره شب های 
آسمانی ماه مبارک رمضان در سالن اجتماعات اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهر 

بوئین زهرا برگزار شد. 
این مقام مس��ئول بیان داشت: خوشبختانه استقبال شهروندان بوئین زهرا از اقشار 
مختلف مردم آنچنان گسترده،باش��کوه و خارج از تص��ور بود که همکاران بنده در 
ساعاتی از شب های برگزاری مراسم قادر به پذیرش تمام شهروندان نبودند و درب 
های ورودی سالن بسته می شد. وی تاکید کرد: امیدوارم با توجه به اینکه برگزاری 
جشن شب های آسمانی ماه رمضان در تقویم برنامه های هر ساله فرهنگی شهرداری 
بوئین زهرا گنجانده ش��ده  و شهروندان فرهنگ دوس��ت و قدرشناس بوئین زهرا 

استقبال گسترده ای از این جشنواره دارند، در سال آینده سومین جشنواره شب های 
آسمانی رمضان شهرداری بوئین زهرا در فضای مناسب و بزرگ تر برگزار خواهد شد.

 شهردار بوئین زهرا در خصوص ویژگی های دومین جشنواره شب های آسمانی ماه 
مبارک رمضان شهرداری بوئین زهرا افزود: یکی از ویژگی های برنامه های سالجاری با 
اعلام فراخوان عمومی، استفاده از ظرفیت های نخبگان و هنرمندان بومی شهرستان 
که از تجربه و توان لازم برخوردار بودند؛ می باشد. البته در بخشی از برنامه ها از توان 
و ظرفیت هنرمندان بومی استان که در سطح ملی چهره های شناخته شده هستند 

نیز استفاده شد.
غیاثوند در زمینه استقرار غرفه های معرفی ظرفیت های مادی و معنوی شهرستان 
در خلال برگزاری دومین جش��نواره ش��ب های آسمانی رمضان  خاطرنشان کرد: 
دردومین جشنواره شب های آسمانی رمضان  شهرداری بوئین زهرا چندین غرفه از 
سوی تشکل های مردم نهاد و همچنین سازمان حمل و نقل شهرداری برپا شد که 

فعالیت و برنامه های متنوع این غرفه با اقبال گسترده شهروندان همراه شد.
این مقام مسئول توزیع کتاب های مربوط به حقوق شهروندی در دومین جشنواره 
ش��ب های رمضان را یکی دیگر از اقدامات مناسب شهرداری بوئین زهرا دانست و 
گفت: دردومین جشنواره شب های آسمانی رمضان همچنین از چهره های موفق و 
نخبه شهر در بخش های مختلف فرهنگی، علمی، هنری و ... تجلیل شد؛ ضمن اینکه 
تعدادی از خانواده های معظم شهدا از جمله شهید جاویدالاثر و مدافع حرم الیاس 
چگینی با حضور مسئولان بخصوص آقای عباسپور مشاور امور اجتماعی و فرهنگی 

معاون قوه قضائیه تجلیل به عمل آمد.
این مقام مسئول سپس حوزه فرهنگ را در کشور ما بر اساس تاکیدات مقام معظم 

رهبری مظلوم ذکر کرد و گفت: بدون تردید توجه به حوزه فرهنگ می تواند بخشی 
از مشکلات جامعه را در بخش های مختلف برطرف کند؛ لذا بنده اعتقاد و باور دارم 
که هزینه در بخش فرهنگ و اجتماعی نه تنها هزینه نیست بلکه به نوعی با اجرای 
برنامه های فرهنگی و ارزش��ی می توان جامعه را بخصوص نس��ل جوان را در برابر 

توطئه و هجمه های فرهنگی دشمنان بیمه و ایمن کرد.
شهردار بوئین زهرا در پایان تعامل و همراهی و حمایت های اعضای شورای اسلامی 
شهر بوئین زهرا در پیشبرد اهداف برنامه های فرهنگی و اجتماعی شهرداری را مهم 
دانس��ت و گفت: بنده از تمام مس��ئولان و دستگاه های فرهنگی بخصوص اعضای 
فرهنگ دوس��ت ش��ورای اسلامی شهر و سرپرس��ت اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی 
شهرستان  که مجموعه شهرداری را در برگزاری دومین جشنواره شب های آسمانی 
ماه مبارک رمضان همراهی کردند بخصوص همکاران پر تلاش خودم در مجموعه 
ش��هرداری و تشکل های مردم نهاد که با برپایی غرفه، زمینه معرفی ظرفیت های 
مادی و معنوی شهرس��تان را در بخش مختلف فراهم کردند نهایت تقدیر و تشکر 

را دارم.

به همت شهرداری بوئین زهرا؛

دومین جشنواره »شب های آسمانی رمضان«
با استقبال گسترده شهروندان بوئین زهرا برگزار شد

دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا:
دومین جش�نواره ش�ب های آس�مانی ماه مبارک رمضان به همت  �

ش�هرداری بوئین زهرا با اجرای برنامه های متنوع مذهبی، فرهنگی، 
هنری و ... با اس�تقبال گس�ترده و با شور و نش�اط  شهروندان بوئین 

زهرایی برگزارشد.
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ش��هردار محمدیه در مراسم افتتاح مسیر دسترسی 
مجتمع مس��کونی هن��زا و بازار صنعتگران ش��هر 
محمدیه به کمربندی ش��هید بابایی شهر محمدیه 
گفت: برنامه های ش��هرداری محمدیه در راس��تای 
تامین مطالبات به حق و رفع نیازهای اساسی مردم و 

افزایش رفاه شهروندان تدوین و اجرا می شود.
دکتر مریم نخس��تین در این مراس��م که با حضور 
رئی��س کل دادگس��تری اس��تان قزوی��ن، فرماندار 
شهرس��تان البرز، رییس دادگس��تری و دادس��تان 
محمدیه، بخش��دار، ش��هردار و اعضای شورای شهر 
محمدیه و جمعی از مس��وولان محلی برگزار شد، با 
بیان اینکه با حمایت و همیاری خوب دس��تگاه قضا 
بخشی از مشکلات ش��هر محمدیه حل شده است، 
اظهار کرد: یکی از مشکلات اساسی شهروندان ساکن 
در مجتمع مسکونی هنزا، نداشتن راه دسترسی به 
خیابان و مرکز شهر بود که در این زمینه شهرداری 
ورود کرد و تمام مش��کلاتی که مربوط به مدیریت 
شهرداری بود بررسی و با حمایت دستگاه قضا و شورا 

برطرف شد.
وی ب��ا بیان اینکه پروژه مس��یر دسترس��ی یکی از 
مشکلات و تقاضای ساکنین این مجتمع بود، گفت: 
راه دسترسی این مجتمع مسکونی با اعتباری بالغ بر 

دو میلیارد و دویست پنجاه میلیون ریال در مدت دو 
ماه احداث شده است.

نخستین گفت: هدف از ایجاد پروژه مسیر دسترسی 
ساکنان مجتمع مس��کونی هنزا و بازار صنعتگران، 
ایجاد رفاه و آس��ایش و همچنین دسترس��ی بیش 
از ۴۰۰ خان��وار س��اکن ای��ن منطقه و کس��به بازار 
صنعتگران به مرکز شهر بود که با اجرای این پروژه 
ش��هروندان می توانند به سهولت به مرکز شهر تردد 

کنند.
وی در ادامه به افتتاح وضوخانه گلزار شهدای گمنام 
 ش��هر محمدیه هم اش��اره کرد و یادآورش��د: پروژه 
وضوخانه شهدای گمنام بر اساس درخواست مردم 
بخصوص خانواده های شهدا در دستور کار قرار گرفت 
که این پروژه هم در فضایی به مساحت ۶۰ مترمربع 
ب��ا ۱۶۰ میلیون تومان اعتباراحداث ش��د که امروز 

شاهد بهره برداری آن هستیم.
نخس��تین، به پروژه آب نمای مرکز تجاری مسجد 
جامع شهر هم اش��اره کرد و گفت: پروژه آب نمای 
بازار روز مسجد جامع شهر محمدیه نیز با درخواست 
م��ردم بخصوص اصناف این بازار در اولویت برنامه ها 
قرار گرف��ت و در طرحی زیبا با اعتباری بالغ بر ۴۰ 

میلیون تومان ساخته شد و به بهره برداری رسید.

ش��هردار محمدیه همچنی��ن از افتتاح و کلنگ زنی 
چندین طرح در عید فطر توسط شهرداری محمدیه 

خبر داد.
دکتر نخس��تین  همچنین با اش��اره به بودجه این 
شهرداری یادآور ش��د: بودجه سال گذشته بیش از 
۸۲ در صد محقق شد و بودجه امسال هم که بالغ بر 
۷۶ میلیارد تومان است، بر اساس در آمدهای پایدار 
و سرمایه گذاری انجام شده و از محل صدور پروانه در 
منطقه ۷ و مناطق هشتگانه ناحیه شهری مهرگان 

برنامه ریزی کرده و محقق خواهیم کرد.
وی بیان کرد: در راس��تای تحقق بودجه س��ال ۹۸، 
س��عی ش��ده در عوارض افزایش نداشته باشیم و از 
محل ساخت و ساز در منطقه هفت و ناحیه شهری 
مه��رگان ورود کنیم تا در س��ال رونق تولید هم به 
اشتغال کمک شود و هم درآمد پایدار شهرداری در 

این حوزه تقویت شود.

دس�تگاه قضا با جدیت به دنبال  �
احقاق حق مردم است

رئیس کل دادگستری اس��تان نیز در این مراسم با 
بیان اینکه دس��تگاه قضا با جدیت به دنبال احقاق 
حق مردم است گفت: حل پیگیری مشکلات ساکنان 
مجتمع مس��کونی هنزا در شهر محمدیه در همین 

راستا با همدلی و وحدت برطرف و حل شده است.
حجت الاس��لام والمسلمین قدرتی خاطرنشان کرد: 
ت��لاش کنیم در مس��یر قانون و ب��رای رضای خدا 
حرک��ت کنی��م و خدمت به مردم را ب��ا اخلاص در 

دستور کار قرار دهیم.
حجت الاس��لام قدرتی در خصوص دیگر مشکلات 
این مجموعه مسکونی اظهار داشت: موضوع جرایم 
بانکی و باز پرداخت وام و نیز آسانس��ور و مشکلات 
دیگر را که مربوط به اس��تان اس��ت را نیز با جدیت 
دنبال می کنی��م و اجازه نمی دهیم حق��ی از مردم 
پایمال و ضایع ش��ود و اگر مش��کلی در استان قابل 
حل شدن نبود توس��ط مسوولان کشوری پیگیری 

می کنیم.
وی تاکید کرد: هرکس به وظیفه قانونی خود عمل 
کند قطعا مشکلی پیش نخواهد آمد و اگر موضوعی 

باشد قابل برطرف شدن است.
مقام ارشد قضایی استان در ادامه مردم را ولی نعمت 
نظام و حل مش��کلات آنها را وظیفه مهم مسئولان 
دانس��ت و افزود: مردم باید با ش��ناخت از قوانین و 

مقررات در حل مشکلات کمک کنند.
وی در خص��وص درآمدهای عوارض��ات هم گفت: 
باید موضوع درآمد عوارضی ها در بین مردم نهادینه 
و فرهنگ س��ازی ش��ود و با اتکا ب��ه منابع درآمدی 
مختلف کش��ور می توان زمینه کاهش وابستگی به 

نفت را محقق کرد.

کام مردم محمدی�ه را با تکمیل  �
طرح ه�ای نیمه تمام ش�یرین می 

کنیم
رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر محمدی��ه نیز در 
بازدی��د از پروژه های عمرانی ش��هرداری محمدیه 
که با حضور ش��هردار و اعضای ش��ورای این شهر 
محمدیه برگزار شد، گفت: با توزیع عادلانه امکانات 
ش��هری، تکمیل طرح های نیم��ه تمام و توجه به 
مطالبات مردمی تلاش می کنیم تا کام شهروندان 

از خدمات شهرداری در محمدیه شیرین شود.
علی کاظمی اظهارداشت: در شرایطی که شهرداری 
ها با محدودیت ه��ای مالی و اعتباری مواجهند و 
بسیاری از طرح ها متوقف شده در شهر محمدیه با 
همدلی شورا و شهردار پرتلاش توانسته ایم پروژه 
های متوقف ش��ده در گذش��ته را فعال کرده و به 
جریان بیندازیم و طرح ه��ای جدیدی را نیز آغاز 

کنیم.
رییس ش��ورای اس��لامی ش��هر محمدیه تصریح 
ک��رد: به جز ش��هرهای بزرگ اکثر ش��هرداری ها 
با مش��کلات جدی مواجهند اما خوش��بختانه در 
محمدیه توانس��ته ایم کاره��ای عمرانی موثری را 

آغاز کرده و به سرانجام برسانیم.
کاظم��ی یادآورش��د: بازپیرای��ی محلاتُ س��اخت 
فرهنگ س��راُ بازی��گاهُ توجه به زیباس��ازی معابر 
ش��هری و امور روبنایی از رویکردهای شورای شهر 
و شهرداری است که اجرای این طرح ها می تواند 
به تحول در ش��هر منجر شده و رضایت شهروندان 

را نیز جلب کند.
وی بیان کرد: با جدیت دنبال مطالبات شهروندان 
و مطالب��ات  معوق��ات  پرداخ��ت  و در  هس��تیم 
پیمانکاران و نیز حقوق پرسنل شهرداری نگاه ویژه 
داریم تا حق کس��ی ضایع نش��ود و در این راس��تا 
بجز برخی پیمانکاران که یک ماه حقوق نگرفته اند 

بقیه مطالبات را به روز کرده ایم.
کاظمی گفت: نگاه اعضای ش��ورای شهر محمدیه 
توزیع عادلانه امکانات و خدمات ش��هری است به 
همین دلیل بس��یاتری از طرح ها در ناحیه شهری 
مهرگان و نیز مناطق مختلف ش��هر محمدیه اجرا 
می ش��ود تا هیچ ش��هروندی از خدمات ش��هری 

محروم نشود.
عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر محمدیه بیان کرد: 

فق��ط یک میلی��ارد تومان برای روکش آس��فالت 
ناحیه ش��هری مهرگان و یک میلیارد تومان برای 
آسفالت محلات محمدیه هزینه کرده ایم و بزرگ 
ترین بوس��تان شهری در این ناحیه ساخته شده و 
یک بوس��تان ۱۰ هکتاری نیز در محمدیه در حال 

احداث است تا رضایت شهروندان تامین شود.
وی با ابراز رضایت از فعالیت و تلاش ش��بانه روزی 
ش��هردار محمدیه گفت: حضور یک بانوی توانمند 
در راس شهرداری محمدیه تجربه ارزشمندی است 
و امیدواریم با مش��ارکت مردم در امور و تسریع در 
تکمیل طرح های عمرانی بتوانیم الگوی موفقی از 
تعامل شورا و شهردار با مدیریت یک بانو را به سایر 

نقاط ارائه کنیم.
گفتن��ی اس��ت؛ اعتبار ای��ن پروژه ها که توس��ط 
ش��هرداری محمدیه تامین ش��ده اس��ت، شامل؛ 
راه دسترس��ی مجتمع مس��کونی هنزا با اعتبار دو 
میلیارد و ۲۵۰ میلی��ون ریال، بازارچه صنعتگران 
ب��ا اعتبار یک میلیارد و ۶۰۰ میلیون ریال و پروژه 
وضوخانه ش��هدای گمنام با اعتب��ار یک میلیارد و 

ششصد میلیون ریال می باشد.

دکتر نخستین شهردار محمدیه تاکید کرد؛

تدوین و اجرای برنامه های شهرداری محمدیه در راستای افزایش رفاه شهروندان 

مدیرکل انتقال خون استان قزوین:

سامانه سیار »اهدای خون « 
دراستان قزوین راه اندازی می شود

مهدی اکبری مدیرکل سازمان انتقال خون درنشست خبری اظهارکرد: به منظور 
فراهم کردن ش��رایط مناسب برای اهدای خون مردم اس��تان، سامانه سیارخون 
گیری به زودی به بهره برداری می رس��د و این س��امانه دارای تمامی امکانات لازم 
برای اهدای خون است و ۹ تخت خونگیری پیش بینی شده است وامیدواریم این 

سامانه را درتابستان راه اندازی کنیم.
وی افزود: استان قزوین در بسیاری از شاخص ها وضعیت مطلوبی دارد به طوریکه 
در سال ۹۶ بالغ بر ۳۸۴۰۰ مورد اهدای خون موفق در استان قزوین داشتیم که 
این آمار در سال گذشته به بیش از ۴۰ هزار مورد افزایش یافت و سال ۹۷ نسبت 

به سال ۹۶ شاهد افزایش ۴.۵درصدی اهدای خون بودیم.
اکبری گفت: هم اکنون ش��اخص اهدای خون بانوان درکش��ور کمتر از ۱۰درصد است که این آماردر استان قزوین ۶/۸درصد 

برای سال ۹۷ است، لذا با توجه به اینکه یکی ازمناسب  ترین جامعه هدف برای اهدای خون جمعیت بانوان است .

قبوض الکترونیکی برق جایگزین
 قبوض کاغذی می شود

معاونت فروش و خدمات مش��ترکین ش��رکت توزیع نیروی برق اس��تان قزوین 
گفت: ب��زودی قبوض الکترونیکی مش��ترکین برق درقزوی��ن جایگزین قبوض 

کاغذی می شود.
س��ید محمد قافله باش��ی با اعلام خبرجایگزینی قب��وض الکترونیکی به جای 
کاغذی اظهارداشت: به منظور رفاه حال مشترکین محترم برق استان قزوین این 
طرح از ابتدای مهر ماه سال جاری راه اندازی خواهد شد و مشترکین لازم است 
شناسه ۱۳ رقمی درج شده بر روی قبض برق را از طریق شماره همراه خود به 

شماره ۱۰۰۰۱۱۲۱ پیامک کنند
وی افزود: درحال حاضر تعداد مشترکین استان ۶۰۱.۰۰۰ مشترک است و در سال ۲۶۵ میلیون تومان هزینه چاپ قبوض 
کاغذی می  ش��ود که با الکترونیکی شدن قبوض، س��الانه ۲۶۵ میلیون تومان درمصرف کاغذ و هزینه ها و ۷۵.۰۰۰ ساعت 

کاردرزمان پخش قبوض برق صرفه جویی خواهد شد.

کارنامه مثبت س��تاد پیش��گیری ازوقوع جرم 
دادگس��تری شهرستان آبیک ومرکزاجرایی امر 
به معروف ونهی ازمنکروس��ازمان بس��یج  این 
شهرستان حاش��یه نا امنی برای ارازل واوباش 
درش��هرایجاد کرده بود ومردم بیشتراحس��اس 
آرام��ش م��ی کردند، گ��واه مطلوبی��ت چنین 
اقداماتی اس��ت که میت��وان ازتجربیات موفق 
گذشته استفاده نمود که متاسفانه مدتی است 

به دلیل اختلاف سلیقه این انرژی هدرمیرود. 
س��ازمان بس��یج همیش��ه درصحن��ه میتواند 
با ی��ک برنامه ریزی منس��جم وفع��ال نمودن 
کلیه پایگاههای بس��یج خصوصا درایام ش��ب 
وب��ا نشس��تهای روش��نگری وبصی��رت افزایی 
ودورهمی ه��ای کلیه جوانان بس��یجی وغیره 
محفلی دوستانه ایجاد ودرخلق فرهنگ انقلابی 

شهرنقشی پررنگ ترایفا نماید.
ضمن اینکه دایربودن پایگاههای بسیج محلات 

درساعات شب حتی بدون تیم عملیات میتواند 
فضا را برای حیات شبانه مجرمان نا امن نماید.

ب��ی هیچ تعارف��ی بای��د گف��ت اگرامروزمردم 
وب��ه ویژه جوان��ان، رغبت کمتری به مس��اجد 
ومراک��ز فرهنگی دارند، به دلیل ضعف عملکرد 
ونیزخطاه��ای برخی روحانیت اس��ت. خواندن 
نمازه��ای جماع��ت وس��خنرانی مذهبی، تنها 
بخش کوچکی ازکارکردهای روحانیت درطول 
تاری��خ ب��ود. ام��روز روحانیون بی��ش ازآن که 
بامردم دمخورباش��ند درگیراموراداری واجرایی 
اند. فلان روحانی به جای آن که مانند اس��لاف 
خویش، درمسجد بنشیند ومحل مراجعه مردم 
باشد، دلخوش اس��ت که مدیرکل اداره دولتی 
ودرجلسه اوقات س��پری میکند. اوبرای جوان 
ام��روز دردنیای رقاب��ت جذابیت ه��ا، جایگاه 

چندانی نخواهد داشت.
سازمان تبلیغات اسلامی با محوریت روحانیون 
ج��وان وآگاه به مس��ائل فرهنگ��ی واجتماعی 
روزمیتواند درب مساجد وحسینیه ها را برروی 
فعالیته��ای فرهنگ��ی فوق نمازب��از و متولیان 
را درای��ن امرحمای��ت نمای��د وازظرفیته��ای 

موجوداستفاده بهینه نماید. 
ب��ه امام جمعه محترم شهرپیش��نهاد میش��ود 
روشنگری وبصیرت افزایی ونمایش نشاط دین 
را گس��ترده ترازاین که آغازنموده است، ازستاد 

اقامه نمازجمعه به عن��وان مبنا ومحوروحدت 
ادام��ه دهند ، چراکه نمازجمعه س��نگر، پایگاه 
، خواس��تگاه ، جای��گاه عب��ادت و سیاس��ت با 
اس��تفاده ازفرهنگ اجتماعی، کلی��ه جریانات 
میباش��د که یقینا نیت آنها تعالی وس��ربلندی 
جامعه ودین مبین اسلام تحت ولایت ومنویات 

رهبرگرانقدرمیباشد.
ازدی��د نگارنده نباید خط قرم��زی برای ورود 
به نمازجمعه مرس��وم باش��د. نیروهای ارزشی 
ومدع��ی انقلابی بس��تر ورود مخال��ف به این 
م��کان مق��دس را فراه��م و او را مج��ذوب 
رفتارومنش پیامبرگونه خود نمایند ، نه اینکه 
ازرعب و وحش��ت شخصی که هم فکروعقیده 
من نیس��ت واگر به نماز جمعه بیاید مس��جد 
ومنب��ررا خدش��ه دار خواهد نم��ود، فریاد وا 
اسلاما س��ردهند! نخیر.قداست و اقتداروابهتی 
ک��ه حضرت ام��ام)ره( ب��ه پای��گاه نمازجمعه 
عط��ا ومردم نیزباحضورگس��ترده خ��ود آن را 
تثبی��ت نمودن��د با ای��ن اف��کار وعقاید تنگ 
نظرانه وحتی حضورچند نفری مس��ئله دارها 
، خم به اب��رو نخواهدآورد واگرروزی نیروهای 
بصیر، انقلابی ودلس��وزازحضورعده ای با نگاه 
وظاهری متفاوت درصفوف نمازجمعه احساس 
خطرنمود، بداند که دریقین خود سست شده 

واشکال ازاوست نه فرد تازه وارد!

نماین��ده ولی فقیه  وامام جمع��ه قزوین در دیدار 
سرپرس��ت مخابرات منطقه قزوی��ن گفت: حذف 
قبض تلفن ثابت اقدام بس��یار خوب و خوش��حال 

کننده است.
آیت الله عابدینی در دیدار آقای حسین پیله فروشها، 
سرپرس��ت مخابرات منطقه قزوین اظهر داش��ت: 
ت��لاش برای حذف کامل قبض تلفن ثابت را اقدام 
بسیار خوب و خوشحال کننده دانست و خاطرنشان 
کرد: حذف قبض تلفن ثابت اقدام بسیار خوبی در 
راستای کاهش هزینه های کشور است و با توجه به 
سیستم های هوشمندی که در دسترس مردم قرار 

دارد، می توان این خدمات را گسترده تر کرد 
نماینده ولی فقیه در استان قزوین به نقش مخابرات 
در دوران دف��اع مقدس نیز اش��اره کرد و ادامه داد: 
حقیقتاً نقش متخصصان مخابرات در دوران دفاع 
مقدس بسیار راهبردی بود و این عزیزان و خدماتی 
که ارائه می دادند نقش مهمی در پیشبرد امور جنگ 

داشت.

قبض تلفن ثابت از اول مرداد ماه از  �
استان قزوین حذف می شود

در ابت��دای این دیدار آقای حس��ین پیله فروش��ها، 
سرپرس��ت مخابرات منطقه قزوین اظه��ار کرد: در 
حال حاضر ۴۰۰ ه��زار تلفن ثابت و یک میلیون و 
۲۰۰ هزار تلفن همراه در قزوین مشغول خدمت به 
مردم است و نسبت به جمعیت، از استان های پیشرو 

هستیم.
پیله فروشها به اقدامات اخیر مخابرات منطقه قزوین 
اشاره کرد و گفت: تلفن بیسیم ۲۸۰ روستا در اسفند 
ماه سال گذشته به شبکه تلفن همراه اول تبدیل شد 
و این اقدام بسیار مؤثری در راستای توسعه خدمات 

به مردم بود و این کار بدون هزینه انجام شد.
سرپرست مخابرات منطقه قزوین حذف کامل قبض 
تلفن ثاب��ت را یکی از اهداف پی��ش روی مخابرات 
برش��مرد و  بیان کرد: در حال حاضر قبض ش��هر 
محمدی��ه را به صورت آزمایش��ی حذف کرده ایم  و 
قبض تلفن ثابت را از اول مرداد ماه به صورت کامل از 
استان قزوین حذف می کنیم و با پیامک و روش های 

متعدد ارسال می کنیم.

خبر

 موس��ی اصلی بیگی مدیر روابط عمومی ش��رکت 
مدیری��ت تولی��د برق ش��هید رجای��ی از آمادگی 
واحدهای س��یزده گانه نیروگاه در تابستان امسال 
خبر داد و گفت: هر ساله با توجه به میزان کارکرد 
واحدهای بخاری و س��یکل ترکیب��ی، برنامه های 
متنوع تعمیراتی با هدف کسب آمادگی تولید برق 
برای تحویل به شبکه سراسری، تعریف و عملیاتی 
می شود، تعمیراتی که هر سال از ابتدای مهر، آغاز 
و تا پایان اردیبهشت سال بعد، به پایان می رسد که 
خوش��بختانه با انجام این برنامه ها، امسال نیز هم 
چون سال های گذشته، واحدهای بخاری و سیکل 
ترکیبی نیروگاه دربالاترین سطح آمادگی تولید قرار 

دارند.
وی با اشاره به ضرورت رعایت الگوی صحیح مصرف 
از س��وی مصرف کنندگان ان��رژی الکتریکی برای 
کمک به پایداری ش��بکه تولید افزود: مردم سعی 
کنند در ساعات پیک مصرف، از دستگاه ها و وسایل 

برقی پرمصرف، کمتر استفاده کنند.
مدیر رواب��ط عمومی نی��روگاه در ادامه به فعالیت 
معاونت های تعمیرات و تولید در مسیر آماده سازی 
واحدهای سیزده گانه اشاره کرد و بیان داشت: برای 
کسب حداکثر آمادگی تولید برق، علاوه بر اجرای 
برنامه های تعمیراتی مطابق با فهرست زمانبندی 
تعریف ش��ده، برنامه ریزی ه��ا و هماهنگی هایی 
برای انجام فعالیت های پیش��گیرانه درجلوگیری 
ازمحدودیت های تولید در تابستان، انجام می شود 
که با توجه به اهمیت و تاثیر عملکرد برج های خنک 
کننده در کاه��ش محدودیت های تولید، اقدامات 
موثری دراین تجهیزات انجام شده است، به طوری 
که کارکنان تعمیرات و بهره برداری در نیروگاه های 
بخار و سیکل ترکیبی، اصلاحات لازم را در برج های 

خنک کننده واحدهای نیروگاه انجام دادند.
 اصلی بیگ��ی در ادامه به کاه��ش آب مصرفی در 
واحدها، انجام اصلاحات در نق��اط دارای هدررفت 
انرژی در نیروگاه، انجام فعالیت های تحقیقاتی برای 
شناس��ایی راه کارهای موث��ر درکاهش محدودیت 
های تولید در تابستان پرداخت و در پایان از تلاش 
گسترده کارکنان نیروگاه  شهید رجایی برای آماده 

سازی واحدها تقدیر و تشکر نمود.

بسیج محلات میتواند حیات شبانه مجرمان را نا امن کند
نباید خط قرمزی برای ورود به نمازجمعه وجود داشته باشد

حذف قبض تلفن ثابت اقدام ارزشمندی است 

واحدهای س�یزده گان�ه نیروگاه 
ش�هید رجایی با تمام توان آماده 

تولید برق پایدار است

خبر

حسن قربان نژاد



پنجشنبه 30 خرداد ماه 1398    شماره شانزدهم 8

مهندس مهتاب بهرامی رییس ش��ورای ش��هر الوند،در حاش��یه مراسم بهره 
برداری از بلوار آزادگان ش��هر الوند  ضمن اعلام این مطلب اظهار داشت: در 
ش��رایط نامساعد مالی کنونی که گریبان بس��یاری از شهرداری های خرد و 
کلان کشور را گرفته، تیم مدیریت شهری الوند تمام توان خود را به کار بسته 

تا با همراهی مردم، گوشه ای از دغدغه های موجود را برطرف کند.
وی اف��زود: ب��ا کارشناس��ی های ص��ورت گرفته توس��ط واحدهای مختلف 
شهرداری، مشکلات ش��هر احصا شدند و براین اساس نیز قصد داریم با یک 
برنامه ریزی دقیق، گام به گام در مسیر توسعه خدمت رسانی به شهروندان 

حرکت خواهیم کرد.
بهرامی خاطرنش��ان ک��رد: با توجه به تراکم جمعیتی ک��وی امامت و حجم 
بالای رفت و آمد به ادارات دولتی مستقر در این منطقه، بهره برداری از بلوار 
آزادگان به یکی از مسائل مهم پیش روی مدیریت شهری و شهروندان بدل 

شده بود.
رئیس ش��ورای اسلامی شهر الوند ادامه داد: پروژه بلوار آزادگان در مساحتی 
به وس��عت ۸۳۰۰ متر مربع و با هدف تسهیل دسترسی به مجتمع ادارات و 

مس��کن مهر در مدت ۴۵ روز و با اعتباری بالغ بر س��ه میلیارد تومان توسط 
واحد امانی شهرداری به بهره برداری رسید و قطعا با افتتاح این پروژه شاهد 

کاهش بار ترافیکی این منطقه خواهیم بود.
این مقام مسوول همچنین به سایر پروژه های عمرانی در دست اجرای شورا 
و شهرداری الوند نیز اشاره ای داشت و گفت: طرح تملک و بازگشایی خیابان 
ی��ادگار امام)ره(، احداث پارک بانوان و بوس��تان های محل��ه ای، راه اندازی 
شهرک ترافیکی، بهسازی رودخانه یالیان و ساماندهی خیابان شهید مطهری 
از جمله پروژه هایی هستند که در دستور کار تیم مدیریت شهری قرار دارد و 
انشااله با همت و کار مضاعف شاهد رقم خوردن اتفاقات ارزشمندی در حوزه 

عمران و آبادانی الوند باشیم.
رییس شورای شهر الوند با اشاره به ضرورت احداث پارک بانوان گفت: احداث 
پارک بانوان و احداث دوپارک محله ای را در دس��تور کار داریم و مکان یابی 
مناسب برای پارک بانوان انجام شده و کلنگ زنی آن به زودی انجام می شود.

بهرامی ادامه داد: سیاس��ت پیش روی پارلمان محلی رفتن به سوی  درآمد 
پایدار شهری و جلوگیری از هزینه های اضافی خواهد بود.

بهرامی تاکید کرد: حمایت از سرمایه گذاری در شهر جزء سرفصل های برنامه 
شورا هست چراکه الوند ظرفیت بسیار بالایی دارد و این گنج نهان با مدیریت 

و سرمایه درست می تواند موجب شکوفایی هرچه بیشتر بدنه شهر شود.

مهندس بهرامی با اش��اره به نشاط اجتماعی ش��هروندان و ضرورت توسعه 
اماکن ورزش��ی بیان کرد: در حوزه تربیت بدن��ی باید گفت که اداره ورزش  
وجوانان شهرس��تان البرز فعالتر از شهرداری الوند نیست و نیازمند بازنگری 
در این زمینه اس��ت. وی ادامه داد: ش��هرداری این ظرفیت را دارد که سالن 
هایی را در رش��ته هایی مختلف ورزشی در اختیار علاقمندان  و گروه های 
مختل��ف قرار دهد و این آمادگی را داریم بر اس��اس ارائه برنامه ای منطقی 
تعامل دو س��ویه با تربیت بدنی در راستای ترویج فرهنگ ورزش و سلامت 

داشته باشیم.
بهرام��ی همچنین با اش��اره ای به فرهنگ و اهمیت ب��الای این حوزه کرد و 
گفت: در حوزه فرهنگی نیز اقدامات قابل توجهی تا به امروز صورت گرفته که 
کافی نیست و مدیریت شهری با در اختیار قرار دادن تالار شهر به هنرمندان 
فضایی را جهت تبلور اندیشه والای این عزیزان فراهم آورده است و به حتم 
در ایام پیش رو ش��اهد برگزاری برنامه های مختلف فرهنگی در سطح شهر 

خواهیم بود. 
مهندس بهرامی با اش��اره ب��ه توزیع اعتبارات به صورت متوازن در س��طوح 
مختلف شهر خاطرنش��ان کرد: در مجموع در توزیع اعتبار سطح شهر الوند 
تفاوتی نبوده و توزیع متناسب بوده است؛ ما براساس نیازهای اصلی هرنقطه 

از شهر اعتبارات را برنامه ریزی  و در نظر گرفته ایم.

رییس ش��ورای ش��هر الوند در توضیح برگزاری جلسات شورا با حضور رسانه 
ها اذعان داشت: برای حضور خبرنگاران در صحن شورا هیچگونه محدودیتی 
وجود ندارد و اهالی رسانه می توانند با هماهنگی های لازم در جلسات علنی 

شورا حاضر و در جریان روند اجرایی پارلمان شهری قرار بگیرند.
بهرامی همچنین گفت: بعد از پایان تمامی جلسات شورا، صورت جلسه های 
شورا به شهرداری، فرمانداری و استانداری ارسال می شود و شورای الوند هیچ 
نکته پنهانی ندارد و ما همواره به شیش��ه ای بودن پارلمان محلی و اهمیت 

اطلاع رسانی به مردم شریف الوند واقف هستیم.
وی در ادامه با اش��اره به ظرفیت بالای ش��رکت ش��هر صنعتی الوند و نقش 
آن در توسعه این ش��هر تصریح کرد: شهرصنعتی البرز، شاخص اصلی شهر 
الوند محسوب می شود که در این زمینه، درنظرداریم تا نمایشگاه صنعت را 
برگزار کنیم چراکه این نمایشگاه موجب می شود تا شهر الوند معرفی بیش 

از پیش شود.
بهرامی ادامه داد: تا به امروز در زمینه هایی همچون گردشگری ضعیف عمل 
شده است که سعی داریم در روزها و ماه های پیش رو با تمرکز بر این مهم در 
جهت شناساندن اولین شهرصنعتی ایران در کشور برآییم تا علاوه بر جذب 

سرمایه گذار موجب رونق گردشگری در الوند زیبا شویم.

به 

گزارش خبرنگارما مهندسین واعضاء کمیسیون تخصصی سازه شهرداری 
های اس��تان تهران ، مرکزی و قزوین ب��ه همراه  مهندس باقر علیخانی  
معاون و عضو هیئت مدیره منطقه آزاد پیام ، مهندس پایون رئیس نظام 
مهندسی شهرستان بوئین زهرا ، مهندس کلهر مسئول گروه سازه نظام 
مهندسی استان قزوین با حضور در شهرداری بوئین زهرا ضمن دیدار با 
دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا و مهندس زهرا رحیمی رئیس 
شورای اسلامی و دیگر اعضا شورای اسلامی  از پروژه اجرای اولین بتن 
غلطکی Rccp  اس��تان قزوین در جاده س��لامت در مسیر بوستان امام 

علی )ع( شهرداری بوئین زهرا بازدید کردند
دراین بازدید دکتر حسین غیاثوند شهردار بوئین زهرا ضمن خیر مقدم 
وب��ا بیان اینکه در حال حاضر پروژه ها و طرح های ش��هرداری بئوئین 
زهرا در حوزه عمرانی علی رغم تمام  مش��کلات و محدودیت اعتبارات 
با س��رعت و بر اساس زمان بندی تعریف شده در مرحله  اجراء قراردارد  
اظه��ار کرد : در اجرای پروژه های عمرانی و خدماتی ش��هرداری بوئین 
زهرا نه تنها  وقفه ای ایجاد نشده است   بلکه شهرداری  بوئین زهرا  با 
توج��ه به ظرفیت های خود از جمل��ه در حوزه مدیریت و فنی طرح ها 
و پروژه های مهمی را در اجرا و دس��تور کار قراردارد که بخش��ی از این 
طرح ها برای اولین بار است که در سطح استان قزوین اجراء می شود.

وی ادامه داد: یکی از پروژه های مهم در حال اجرای ش��هرداری بوئین 
زهرا که برای اولین بار در سطح استان قزوین اجراء می شود پروژه بتن 

غلطکی Rccp است.
غیاثوند با تاکید براینکه باید امروز درمدیریت شهری از تکنولوژی و فن 
 Rccp آوری  های جدید استفاده کرد گفت : اجرای پروژه بتن غلطکی

یکی از طرح های جدید اس��ت که این پروژه در کشورهای توسعه یافته 
نیز در حال اجراء است و در ایران نیز تعداد از استان ها از این تکنولوژی  

در پروژه های راهسازی استفاده کرده اند.
ش��هردار بوئین زهرا با اشاره به  ظرفیت بالا ی شهر بوئین زهرا تصریح 
ک��رد : از چند ماه پی��ش کار مطالعاتی پروژه بت��ن غلطکی Rccp در 
ش��هرداری بوئین زهرا آغاز شده بود که پس از برگزاری جلسات متعدد 
تخصصی و کارشناس��ی در نهایت پس از طی مراحل قانونی ش��هرداری 
با یکی از ش��رکت های بزرگ  وموفق دانش بنیان که روزمه موفقی در 
اجرای پروژه بتن غلطکی Rccp درسایر استان ها از جمله فرودگاه پیام 

دارد  به توافق رسید.
این مقام مسئول افزود : پروژه بتن غلطکی Rccp در جاده سلامت در 
مسیر بوستان امام علی )ع( شهرداری بوئین زهرا به طول شش کیلومتر 

از خردادماه آغاز شده است
غیاثوند خاطرنش��ان کرد: اعتبارات مورد  نیاز اجرای پروژه بتن غلطکی 

Rccp نسبت به اجرای آسفالت تا یک پنج کاهش پیدا می کند.
ش��هردار بوئین زهرا بیان داشت :   اجرای پروژه بتن غلطکی Rccp  از 
نظر  کیفیت و زیس��ت محیطی  و شاخص های توسعه پایدار نیز بسیار 

بهتر از اجرای اسفالت است.
وی با بیان اینکه لاین جاده س��لامت ش��هر بوئین زهرا به عرض ۷ متر 

جهت پیاده روی شهروندان و دوچرخه سورای طراحی شده است گفت 
: اجرای رنگ آمیزی ، خط کش��ی و تصاویر و علائم نیز در س��طح بتن 

غلطکی بسیار آسان و زیباتراست.
این مقام مس��ئول افزود : در حال حاضر ۲ کیلومتر از پروژه  بتن غلطی 
در جاده س��لامت  اجراء ش��ده اس��ت  و اگر انشااله مش��کلی در تامین 
اعتبارات با توجه به شرایط فعلی اقتصاد بوجود نیاید  تا اویل تیرماه  فاز 

نخست این پروژه به بهره برداری خواهد رسید. 
غیاثوند  میزان بتن ریزی پروژه بتن غلطکی در جاده سلامت را ۱۶هزار 
ت��ن  به  ضخامت ۱۵ س��انتی متر اعلام کرد و یاداور ش��د : همزمان با 
اجرای بتن،  کار طراحی المان های مختلف و اجرای اس��تراحت گاه در 

هر ۵۰۰ متر و ایستگا های دوچرخه در حال اجرا است 
در ادام��ه مهندس باقرعلیخانی معاون وعض��و هیئت مدیره منطقه آزاد 
پیام با ابراز خوش��حالی ازفعالیت و پروژه های تحول آفرین ش��هرداری 
بوئی��ن زهرا با مدیریت دکتر غیاثوند اظهارکرد : ش��هرداری بوئین زهرا 
با توجه به حاکم ش��دن مدیریت و روحیه جهادی در مسیر توسعه قرار 

گرفته است.
وی ادامه داد: امروز ش��هرداری بوئین زهرا ب��ا اجرای بتن غلطکی نگاه 
های  متخصصان اس��تان را به س��مت خود جلب ک��رده و محل رجوع 

مهندسین استان و حتی استان های همجوار شده است.
علیخان��ی اف��زود : درحال حاض��ر بتن غلطکی در پ��روژه های بزرگ و 
حس��اس کش��ور از جمله فرودگاه پیام مورد استفاده قرار گرفته است و 
با توجه به تجربه ما در اس��تفاده از بتن غلطک��ی این نوع بتن علاوه بر 

ماندگاری بیشتردارای توجیه اقتصادی بیشتر از اجرای اسفالت است.

پروژه بلوار آزادگان در مساحتی به وسعت 8300 متر مربع و با هدف تسهیل دسترسی به مجتمع ادارات و مسکن  �
مهر در مدت 45 روز و با اعتباری بالغ بر سه میلیارد تومان توسط واحد امانی شهرداری به بهره برداری رسید.

احداث پارک بانوان و احداث دوپارک محله ای را در دستور کار داریم و مکان یابی مناسب برای پارک بانوان انجام شده �
سیاست پیش روی پارلمان محلی رفتن به سوی  درآمد پایدار شهری و جلوگیری از هزینه های اضافی خواهد بود. �
اداره ورزش وجوانان  شهرستان البرز فعال تر از شهرداری الوند نیست و نیازمند بازنگری در این زمینه است. �

دکتر حسین غیاثوند شهرداربوئین زهرا:
اجرای پروژه بتن غلطکی از نظر  قیمت ، کیفیت و  �

زیست محیطی  و شاخص های توسعه پایدار بسیار بهتر 
از اجرای اسفالت است

رییس شورای شهر الوند:

 با برنامه ریزی مدون و جذب سرمایه گذار، الوند را به جایگاه واقعی خود در کشور خواهیم رساند

پس ازبازدید ازاجرای اولین پروژه بتن غلطکی دراستان قزوین صورت گرفت ؛

تجلیل و تحسین متخصصین سازه های شهرداری های استان تهران 
مرکزی وقزوین  ازاجرای بتن غلطکی شهرداری بوئین زهرا
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